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De heer voorzitter 

Dames en Heren Collega’s, 
Er is een verontschuldiging van de VLD-groep die bezig is met de zitting te vervoegen, maar ik had 
gezegd dat 14.15 uur door mij beschouwd werd als een uiterst uur en ik begin de vergadering. 
De heer gouverneur verontschuldigt zich voor de zitting. Hij is naar Brussel voor de maandelijkse 
vergadering van de gouverneurs. 
Verontschuldigd is ook Luc De Keukelaere en verontschuldigd is dus voorlopig de VLD-fractie, die op 
komst is. Ik zal desnoods nog eens schorsen. Het is traditioneel dat fracties voor dit soort vergaderingen 
wat langer beraad nodig hebben. Dat wordt hen dus niet kwalijk genomen, maar ik wil de stipte fracties 
toch ook niet in de kou zetten. 
De firma Claerhout zal een foto nemen van de provincieraad in onze zaal op dinsdag 14 november om 
13.30 uur. Dat is geen kleinigheid voor de nieuwkomers. Dat is een hele opstelling. Als u wilt op die foto 
staan om hem later aan uw kleinkinderen te tonen, zorg dat u hier bent. Het is dus een gewijzigde datum, 
want het was normaal vandaag voorzien. We gingen vandaag ongeveer alles doen, onder meer die foto 
nemen. Maar er is al een prachtige foto van het bureau genomen die zal dienen voor de 
postzegelafdrukken van de bureaufoto's in de publicaties. 
Het Centrum voor Overheidscommunicatie laat weten dat er op dinsdag 21 november om 19.00 uur in 
Sint-Niklaas een algemene informatievergadering plaatsvindt in het kader van het afbakeningsproces 
Regionaal Stedelijk Gebied Sint-Niklaas. Alle raadslieden zullen hiervoor thuis nog een uitnodiging 
ontvangen. Het is een heel belangrijke materie, vooral de jongeren en ook de reeds meer beslagen 
provincieraadsleden moeten trachten zoveel mogelijk - als dat binnen hun materie valt en binnen hun 
belangstellingspunt - aanwezig te zijn. 
Er zijn nog twee mededelingen van de voorzitter : 
Er is gisteren in de eerste commissie gesproken over een mogelijke wijziging van het vergaderschema. 
Dat is aangekaart in verband met de replieken van de fracties kort na de vergadering dus. De toespraak 
van de woordvoerder van de deputatie van 21 november en de toespraken van de fracties op woensdag 
22 november volgen op elkaar. De deputatie heeft dus de dag van dinsdag 21 november om haar beleid 
en haar stelling naar voor te brengen en elke politieke partij, respectievelijk fractie, kan dan op woensdag 
spreken. Er is onder meer door fractieleider Lootens en anderen enig bezwaar gemaakt in verband met 
die opvolging, dat ritme. Er zit daar veel in, maar het bureau heeft toch een regeling uitgewerkt waarin 
twee dingen verenigd zijn : de fracties kunnen op woensdag 22 november spreken en specifiek ook de 
programma's, noden, behoeften en de algemene aandachtspunten van de fracties naar voor brengen. 
Voor de replieken, waarbij meer op elkaar kan worden ingespeeld, is er ook nog een gelegenheid 
voorzien in het schema op dinsdag 28 november. Dat wil zeggen, vijf dagen later. De zitting dossiers 
buiten begroting naar voren brengen, zoals gisteren werd gesuggereerd, kunnen we niet doen omdat we 
niet gedacht hebben gisteren aan de termijnen voor het toezenden van de dossiers. De dossiers zouden 
dan sedert vorige maandag moeten verstuurd zijn. We kunnen dat niet meer doen, dus we houden het bij 
de beslissing van het bureau, onder leiding van de eerste ondervoorzitter Paul Beeckman, van 
30 oktober. We blijven die beslissing handhaven, ondanks de relatieve kritieken. We sluiten ons eigenlijk 
aan bij het voorstel van collega Patrick Gillis, die gezegd heeft : "Het blijve beter bij het oude." Een voor 
één keer conservatieve stellingname die ik volledig bijtreed. 
Er circuleert onder de fracties reeds - zo wordt mij gezegd - een brief van de quaestoren, gericht aan mij, 
nopens de zaalschikking. Ik weet niet of die al bij de fracties is aangekomen, of die al circuleert, of die in 
de wandelgangen of als een stadsverhaal circuleert, dat is ook mogelijk. 
Het is het voornemen van het voorzitterschap om de plaatsen in de zaal drastisch te wijzigen. Ik wacht 
daarvoor nog op een paar nota's. Ik zeg u vrijuit dat ik onder meer eens ga kijken in de geschiedenis van 
deze raad en ook naar de precieze interpretatie van sommige teksten. We zullen daarover van gedachten 
wisselen. De quaestoren hebben daarin een zeer belangrijke en door het reglement voorziene 
bevoegdheid. We zullen met hen ook spreken. Zij hebben reeds een voorstel uitgewerkt dat al wat 
apocrief circuleert. Voorlopig blijft iedereen zitten. Binnen de groepen regelt men het zoals men wil, zoals 
altijd. Dat zal ook zo in de toekomst zo zijn. De groepen mogen de hun eens toegewezen plaatsen zelf 
verdelen. Maar er komt hoe dan ook een aanzienlijke wijziging die ik eerst met de quaestoren en daarna 
met het bureau zal bespreken. Die wijziging wordt stellig doorgezet – tenzij onverwachte moeilijkheden – 
in de fase van de begrotingsdebatten. Dat komt zeker. Dus we gaan daarover ten eerste met de 
quaestoren, en ten tweede met de bureauleden spreken en dan een beslissing, die iedereen wat 
tegemoet komt trouwens, trachten te nemen. Maar de schikking moet veranderen. 
Ziedaar de mededelingen van de voorzitter. 
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PUNT 1 
MOGELIJKHEID TOT VRAAGSTELLING 

Vraag van de heer L. Maes naar de houding van de bestendige deputatie in verband met de bestemming 
van de middeleeuwse kogge die is blootgelegd in de bouwput van het Deurganckdok te Doel. 

De heer Maes 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
Bij de graafwerken voor het Deurganckdok te doel werd onlangs – een week of vier geleden – een 
laat-middeleeuws schip blootgelegd. Behalve bij de plaats waar het schip een flinke knauw heeft 
gekregen van de graafmachine, is het bijzonder goed bewaard gebleven. Op zondag 22 oktober kon de 
kogge door het publiek bezichtigd worden in de bouwput van het nieuwe dok. Er kwamen bijna 
10 000 mensen van deze unieke gelegenheid profiteren. De archeologen gaan nu het schip ontmantelen 
en conserveren zodat het verder bewaard kan worden. 
Het schip is eigendom van de Vlaamse Gemeenschap, maar nu reeds zouden verscheidene musea er 
belangstelling voor hebben omdat deze vrij unieke vondst van Europees belang is. De Antwerpenaars 
vinden dat het absoluut thuishoort in hun scheepvaartmuseum. We zullen zeker op onze hoede moeten 
zijn omdat we niet al te veel goede ervaringen hebben met Antwerpen voor wat betreft het 
Linkerscheldeoevergebied. 
Graag had ik van de bevoegde gedeputeerde vernomen of de provincie stappen wil ondernemen om het 
schip in het Waasland te houden en of zij ook wil meewerken aan een definitieve bestemming voor deze 
unieke vondst. 
Persoonlijk zie ik deze bestemming in een ruimer kader voor onze polderstreek. Ik denk dat geen enkele 
streek in Vlaanderen over een tijdsspanne van amper 35 jaar zo een geweldige verandering heeft 
ondergaan. Begin van de jaren '60 haalde nog ongeveer de helft van de inwoners van de gemeente Doel 
zijn inkomen uit de landbouw. Ondertussen heeft ook de landbouw zèlf een enorme metamorfose 
ondergaan en zijn de vele knechten verdwenen van de boerderijen. Tegelijkertijd zijn in Doel en 
omgeving befaamde eeuwenoude boerderijen onteigend en afgebroken. In de plaats kwam een 
uitgestrekte opgespoten zandvlakte met havenactiviteiten en grote industriële bedrijven. Deze evolutie is 
op een prachtige en aangrijpende manier beschreven door auteur Chris de Stoop in zijn boek "De Bres". 
Uiteraard heeft in heel Vlaanderen en in vele gebieden in Europa en de wereld de landbouw en het 
platteland de laatste vier decennia een enorme metamorfose ondergaan, maar nergens gebeurde dit zo 
grof en zo ingrijpend als in de polders van het Waasland. De voortschrijdende industrialisering en de 
uitdeinende haven kwamen er als het ware bovenop. 
Ik vind reeds geruime tijd dat we deze totale ommekeer op ons platteland en in onze polders niet mogen 
verloren laten gaan voor ons nageslacht. Hierin is meer dan voldoende stof aanwezig om een nieuw 
toeristisch educatief project op te zetten die deze complete omwenteling van onze maatschappij op een 
interactieve manier in woord en beeld brengt. Nu wonen er in onze streek uiteraard nog zeer veel 
mensen die deze industrialisatie aan den lijve hebben ondervonden en dikwijls ook aangrijpende 
getuigenissen kunnen afleggen. 
Ik begrijp dat het opzetten van een dergelijk project de mogelijkheden van deze provincie overstijgt, maar 
ik vraag aan de deputatie of zij geen platform kan samenbrengen met een aantal instanties die de 
haalbaarheid van een dergelijk project kunnen bestuderen en de nodige structuur opzetten voor een 
eventuele uitvoering en exploitatie. De pas gevonden middeleeuwse kogge zou het pronkstuk van een 
dergelijk project kunnen worden en de aantrekkingskracht gevoelig verhogen. 
Als mogelijke deelnemers aan dit project denk ik, naast de provincie Oost-Vlaanderen zelf, aan de 
Vlaamse Gemeenschap, de intercommunale Land van Waas, de gemeenten Beveren, Sint-Gillis-Waas 
en Hulst, de Euregio Scheldemond, het havenbedrijf en een aantal grote private ondernemingen die in 
het Linkerscheldeoevergebied actief zijn, zoals bijvoorbeeld Electrabel. Over een mogelijke 
inplantingsplaats kan maar een standpunt worden ingenomen na een onderzoek nopens de haalbaarheid 
van het voorgestelde project en na een duidelijke aflijning. Uiteraard zal het dicht bij de polderstreek 
moeten aansluiten. 
Ik hoop dat de bestendige deputatie deze vraag en suggestie ernstig wil onderzoeken. Ik ben uiteraard 
graag bereid mijn visie hierover in deze raad of in een commissievergadering verder uiteen te zetten. 
Dank u. 
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De heer gedeputeerde Van Der Meiren 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
Het is natuurlijk duidelijk dat een dergelijk onderwerp niet alleen de belangstelling van de deputatie 
wegdraagt, maar ook mijn persoonlijke belangstelling. Het gaat hier om één van de belangrijkste 
vondsten in Vlaanderen van de laatste decennia. Een 14e-eeuwse kogge graaft men effectief niet elke 
dag op. 
Een paar technische gegevens vooraleer inhoudelijk in te gaan op een paar suggesties van collega 
Maes. Het is goed dat we weten hoe de zaak technisch in elkaar zit. 
De eigenaar, zoals u gezegd hebt, van deze kogge is de Vlaamse Gemeenschap. Dit is op zich niet 
normaal. Normaal is bij zulke vondsten degene die de zaak vindt voor 50 % eigenaar en de eigenaar van 
de grond voor de andere 50 %. Hier heeft men met de Vlaamse gemeenschap een ander akkoord 
kunnen bereiken en is de Vlaamse Gemeenschap integraal eigenaar van de kogge, wat dus betekent dat 
ook de volle verantwoordelijkheid voor wat met die kogge vandaag, morgen en overmorgen zal gebeuren 
bij de Vlaamse Gemeenschap ligt. 
Maar zo eenvoudig is het natuurlijk ook weer niet, want het eigenlijke opgravingswerk - het blootleggen - 
en de eerste bewerkingen aan de kogge zijn gebeurd door de Archeologische Dienst Waasland waar 
wij – en we zullen daar straks onze vertegenwoordigers in aanduiden – structureel lid van zijn geworden 
en waar wij jaarlijks een subsidie van 800 000 BEF aan spenderen. 
Zij hebben, samen met het Nederlands Instituut voor Scheepvaart en Onderwatertechnologie, de eerste 
bewerkingen gedaan en zullen dat wellicht morgen ook nog doen. 
Wie is opdrachthouder ? 
De opdrachthouder van het geheel is de Archeologische Dienst Waasland in samenwerking met het 
Instituut voor Archeologisch Patrimonium. Ook de universiteit Gent is erbij betrokken. 
De subsidiëring van het onderzoek voor het Deurganckdok is een zaak van het ministerie van de 
Vlaamse Gemeenschap, departement Leefmilieu en Infrastructuur.  
De bevoegde minister is mijnheer Stevaert.  
De subsidiëring voor het behoud van de kogge is een zaak van het ministerie van de Vlaamse 
Gemeenschap, departement Leefmilieu en Infrastructuur, deze keer onder de bevoegdheid van minister 
Sauwens.  
Dan zijn er nog een aantal andere instanties bij betrokken. 
Men raamt vandaag de kostprijs op 150 000 000 BEF. En dat is nog wel heel voorzichtig geraamd. In een 
eerste raming zit ook de conserveringstijd die zich allicht over zeven jaar zal uitspreiden, want zolang zal 
het duren vooraleer deze kogge volledig zal geconserveerd, en ten dele allicht ook zal gerestaureerd 
worden. Maar daarover zijn de discussies nog bezig. 
Wat kunnen wij nu als provincie doen, want dat is eigenlijk de kern van uw vraag ? 
Wij zullen natuurlijk – vermits wij nu ook structureel zowel van de raad van bestuur als van de statutaire 
vergadering van de Archeologische Dienst Waasland lid zullen zijn - via de raad van bestuur al direct een 
vinger in de pap hebben. Natuurlijk beseffen we zeer goed dat de 800 000 BEF die wij jaarlijks voor het 
Archeologische Dienst Waasland ter beschikking stellen absoluut onvoldoende zal zijn om ook maar 
enige inbreng te kunnen doen in de restauratiekosten van deze kogge. 
Maar wat de zaak betreft zoals zij er nu voorstaat of hoe het morgen zal zitten, durf ik niet zeggen. Het is 
op dit moment de integrale verantwoordelijkheid van minister Sauwens ook wat de bestemming van het 
geheel betreft.  
Waar zal men dat onderbrengen ? Zeer belangrijk. Ik vind persoonlijk ook dat we alles in het werk moeten 
stellen - en dat zullen wij allicht een stuk kunnen via onze inbreng in het Archeologische Dienst 
Waasland - om deze unieke vondst, niet alleen voor Vlaanderen, maar voor Europa, in Oost-Vlaanderen 
te kunnen houden. En liefst zo dicht mogelijk in de omgeving waar zij is gevonden. Dat zou het meest 
logische zijn. Maar of het meest logische ook het meest haalbare zal blijken, moeten we afwachten. 
Over de financiën gaan wij vandaag niet praten. Dat is de verantwoordelijkheid van minister Sauwens, 
dus de verantwoordelijkheid van de eigenaar. De Vlaamse gemeenschap heeft geoordeeld het 
eigendomsrecht integraal te moeten claimen. Het had ook anders gekund. 
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Men had ook de vinder, met name de Archeologische Dienst Waasland, voor 50 % eigenaar kunnen laten 
zijn. Alleen heeft minister Sauwens geoordeeld – en zijn administratie allicht, en misschien de 
Archeologische Dienst Waasland ook, dat weet ik niet - dat het in deze beter zou zijn dat de Vlaamse 
Gemeenschap integraal eigenaar is wat ook betekent dat zij de integrale inhoudelijke en vooral financiële 
verantwoordelijkheid dragen. 
Maar we zullen er in ieder geval via onze inbreng in de Archeologische Dienst Waasland proberen voor te 
zorgen dat wij deze kogge houden waar ze thuishoort en zij hoort thuis daar waar zij gevonden is. 
Dank u. 

PUNT 2 
INTERCOMMUNALE VERENIGINGEN, MAATSCHAPPIJEN, VZW’S …  : AANDUIDING OF VOORDRACHT VAN 
VERTEGENWOORDIGERS IN DIVERSE ORGANEN 

De heer voorzitter 

Dames en Heren Collega's, 
Ik zal telkens oplezen : de functies die te bekleden zijn. Het is een beetje een moeilijke oefening. Ik wacht 
telkens op de voorstellen die door de fractieleiders zullen worden gedaan. Is dat goed begrepen ? 

1. IMEWO : algemene vergadering effectief lid 

De heer Beke 

Ik draag als effectief lid de kandidatuur voor van mevrouw Martine Verhoeve. 

De heer voorzitter 

Zijn er andere kandidaten ? Vraagt iemand de geheime stemming ? Iedereen akkoord ? Iedereen 
akkoord. 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Beke 

De kandidatuur van mevrouw Sabine Claeyssens. 

De heer voorzitter 

Andere kandidaten ? Geen bezwaar ? Aldus zal geschieden. 

Raad van bestuur : 1 vertegenwoordiger 

Niemand ? 
Goed, dan wachten we en blijft dat voorlopig open. 

Gewestelijk directiecomité Centrum : 1 vertegenwoordiger 

De heer Lootens 

Wij dragen de heer Tortelboom voor. 

De heer voorzitter 

Andere kandidaten ? Neen ? Zo zal geschieden. 
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 Gewestelijk directiecomité Oost : 1 vertegenwoorder 

De heer Liebaut 

Normaal Sander Vercamer, maar die is vast aangeduid voor het gewestelijk directiecomité Centrum, 
Mijnheer de Voorzitter. 

De heer voorzitter 

Dus, de heer Vercamer voor het gewestelijk directiecomité Centrum en de heer Tortelboom voor het 
gewestelijk directiecentrum Oost. Zo zal het begrepen zijn. 
Ziedaar, u ziet waar de oefening zal toe leiden. Dit is een noodzakelijke beproeving die ik u moet 
aandoen. We gaan zo verder doen. Ik ga er dus vanuit – en het wordt zo in het verslag geschreven – dat 
wanneer er maar één kandidaat is voor de functie de raad instemt en unaniem afziet van geheime 
stemming. Zijn er daar opmerkingen over ? Zeker niet ? 
Ik herhaal dus : wanneer er maar één kandidaat is, stemt de raad in en ziet men af van geheime 
stemming en de aanduiding is unaniem. 
Moet ik het voor de derde keer herhalen ? Neen toch, we zijn geen schoolkinderen en schoolkinderen zijn 
soms verstandig. 
Dus zo zal geschieden. Ik wil ook geen gesprekken tijdens deze oefening, tenzij zeer stil en alleen met 
fractieleiders. 

2. GASELWEST : 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Liebaut 

Wij dragen voor : mevrouw Anne-Marie De Gussem. 

De heer voorzitter 

Akkoord ? Akkoord. 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Liebaut 

Mevrouw Cindy Franssen. 

De heer voorzitter 

Akkoord ? Akkoord. 

Raad van bestuur : 1 vertegenwoordiger 

De heer Beke 

Mevrouw Hilde Eeckhout. 

De heer voorzitter 

De fractieleiders mogen van de beleefdheidsvormen van "Mijnheer de Voorzitter, enz… "  zeer tijdelijk 
afzien. Ze nemen de microfoon en zeggen de naam. 
Mevrouw Eeckhout. Akkoord ? Akkoord. 
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Comité van gewestelijke bestuurders : 

Sector Oudenaarde-Ronse : 1 vertegenwoordiger 

De heer Liebaut 

Noël Morreels. 

De heer voorzitter 

Sector Deinze : 1 vertegenwoordiger. 

De heer Lootens 

De heer Van Hove. 

De heer voorzitter 

College van commissarissen : 1 vertegenwoordiger 

De heer Liebaut 

De heer Henk Heyerick. 

3. TEVEOOST 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Liebaut 

Luc Lampaert. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Liebaut 

Mevrouw Nicole De Vos. 

De heer voorzitter 

Gewestelijk directiecomité Centrum : 1 vertegenwoordiger 

De heer Beke 

Mevrouw Annie Bottequin-De Meyer. 

De heer voorzitter 

Gewestelijk directiecomité Oost : 1 vertegenwoordiger. 

De heer Liebaut 

Alexander Vercamer. 
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De heer voorzitter 

Geen bezwaren ? Aldus geschiedt wat punt 3 Teveoost betreft. 

4. TEVELO 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Beke 

Luc Maes. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Beke 

Georges Anthuenis. 

De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 1 vertegenwoordiger 

De heer Liebaut 

Mirèse Deckers. 

De heer voorzitter 

College van commissarissen : 1 vertegenwoordiger 

De heer Lootens 

De heer De Dobbelaer. 

De heer voorzitter 

Zijn er bemerkingen ? Aldus zal geschieden. 

5. INTERGEM 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Beke 

Hilde Bruggeman. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Beke 

Valentine Tas. 
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De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 3 vertegenwoordigers 

De heer Liebaut 

Luc Willems. 

De heer Beke 

Daniël De Vuyst. 

De heer Lootens 

De heer Patrick Jacobs. 

De heer voorzitter 

Regionale bestuurders : 

Regio Geraardsbergen : 1 vertegenwoordiger 

De heer Beke 

Daniël De Vuyst. 

De heer voorzitter 

Regio Beveren : 1 vertegenwoordiger 

De heer Liebaut 

Mirèse Deckers. 

De heer voorzitter 

Regio Sint-Niklaas : 1 vertegenwoordiger 

De heer Liebaut 

Nicole Van Duyse. 

De heer voorzitter 

Regio Aalst : 1 vertegenwoordiger 

De heer Beke 

Georges De Langhe. 

De heer voorzitter 

Regio Ninove : 1 vertegenwoordiger 

De heer Liebaut 

Freddy Van Eeckhout. 
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De heer voorzitter 

Regio Dendermonde : 1 vertegenwoordiger 

De heer Beke 

François De Ridder. 

De heer voorzitter 

Directiecomité FM en TV-distributie : 2 vertegenwoordigers 

De heer Beke 

Daniël De Vuyst. 

De heer Lootens 

De heer Patrick Jacobs. 

De heer voorzitter 

Directiecomité Gas en Elektriciteit : 2 vertegenwoordigers 

De heer Liebaut 

De heer Emiel Otte. 

De heer Beke 

Daniël De Vuyst. 

De heer voorzitter 

College van commissarissen : 2 vertegenwoordigers 

De heer Liebaut 

Freddy Van Eeckhout. 

De heer Beke 

Luc Maes. 

De heer voorzitter 

Zijn er nog opmerkingen ? De raad stemt in onder de verschillende regels die ik heb naar voorgebracht ? 
Afzien van geheime stemming, unanimiteit aanvaard ? De raad stemt in. 

6. DENDER-DURME-SCHELDE 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Beke 

Hilde Bruggeman. 
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De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger. 

De heer Beke 

François De Ridder. 

De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 6 vertegenwoordigers 

De heer Beke 

Paul Beeckman, François De Ridder en Frans Van Gaeveren. 

De heer Liebaut 

Arie Abbeloos en Marc Gybels. 

De heer Lootens 

Mijnheer Verleyen. 

De heer voorzitter 

College van commissarissen : 1 vertegenwoordiger 

De heer Beke 

Luc Maes. 

De heer voorzitter 

Dender-Durme-Schelde is daarmee afgewerkt. De raad stemt in ? De raad stemt in. 

7. LAND VAN AALST 

Algemene vergadering : 1 effectief lid. 

De heer Beke 

Guido De Padt. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Beke 

Valentine Tas. 

De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 7 vertegenwoordigers 
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De heer Beke 

Rudy Corijn, Bart Blommaert en Georges De Langhe. 

De heer Liebaut 

Eddy Couckuyt en Freddy Van Eeckhout. 

De heer Lootens 

De heren Dirk De Meerleer en Freddy De Chou. 

De heer voorzitter 

Ik tel er dus zeven. Stemt de raad in onder de overwegingen door de voorzitter naar voorgebracht en 
door u gevolgd tot heden onder die motivering ? De raad stemt in. 

8. LAND VAN WAAS 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Liebaut 

Ilse Van Eetvelde. 

De heer voorzitter 

In de gang moet het stil zijn. 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Liebaut 

Nicole Van Duyse. 

De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 6 effectieve leden 

De heer Beke 

Luc De Block en Luc Maes. 

De heer Liebaut 

Mirèse Deckers en Ilse Van Eetvelde. 

De heer Lootens 

De heren Tom De Dobbelaer en Peter Hertog. 

De heer voorzitter 

Ik tel zes leden. 
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Raad van bestuur : 6 plaatsvervangers 

De heer Beke 

Georges Anthuenis en Hilde Bruggeman. 

De heer Liebaut 

Nicole Van Duyse en Willy Van Sande. 

De heer Lootens 

Melissa Van der haeghen en Ivan Verleyen. 

De heer voorzitter 

Ik tel er zes. 

College van commissarissen : 1 vertegenwoordiger 

De heer Beke 

Annie Hillebrandt-Van Daele. 

De heer voorzitter 

Naar mijn gevoel is Land van Waas afgewerkt. Zijn er opmerkingen ? Generlei ? Zo zal geschieden. De 
raad stemt dus in. 

9. VENECO 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Liebaut 

Luc Lampaert. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Liebaut 

De heer Jef Van Pée. 

De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 6 vertegenwoordigers 

De heer Beke 

Sabine Claeyssens, Luc Dekimpe en Martine Verhoeve. 

De heer Liebaut 

Mario Pauwels en Henk Heyerick. 
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De heer Lootens 

Willy Van Hove. 

De heer voorzitter 

College van commissarissen : 1 vertegenwoordiger 

De heer Beke 

Cathy De Waele. 

De heer voorzitter 

Veneco lijkt mij afgewerkt. Opmerkingen ? De raad stemt in ? De raad stemt in. 

10. T.M.V.W. 

Raad van bestuur : 1 vertegenwoordiger 

De heer Beke 

Johan Beke. 

De heer voorzitter 

Akkoord ? Akkoord. 

11. CREMATORIUMBEHEER 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Beke 

Dominique Moors-Adriaensen. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Beke 

Georges Anthuenis. 

De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 2 vertegenwoordigers 

De heer Beke 

Daniël De Vuyst. 

De heer Liebaut 

Luc Willems. 
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De heer voorzitter 

College van commissarissen : 1 vertegenwoordiger 

De heer Lootens 

Dirk De Meerleer. 

De heer voorzitter 

Het Crematoriumbeheer is afgewerkt. Geen opmerkingen ? De raad stemt in ? De raad stemt in. 

12. PMSIV LEMBERGE 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Liebaut 

Mevrouw Nicole De Vos. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Liebaut 

Alexander Vercamer. 

De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 14 vertegenwoordigers, waarvan 1 wordt aangeduid als voorzitter 

De heer Liebaut 

Jean-Pierre Van Der Meiren, voorzitter. 

De heer Beke 

Bart Blommaert, Annie Bottequin, Luc De Keukelaere, Daniël De Vuyst, 
Carina Van Tittelboom-Van Cauter, François De Ridder en Rudy Corijn. 

De heer Liebaut 

Arie Abbeloos, Marc Gybels, Christianne Schreyen, Jef Van Pée. 

De heer Lootens 

Jo De Loor, Willy Van Hove en Marc Lootens. 

De heer voorzitter 

Ik heb 15 vertegenwoordigers. 

De heer Beke 

Er is een kleine vergissing gebeurd. Rudy Corijn is geen kandidaat voor de raad van bestuur, maar zal zo 
dadelijk worden voordragen als commissaris. 
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De heer Van Vooren 

Wij dragen de kandidatuur van Marc Heyndrickx voor. 

De heer voorzitter 

Op de neergelegde lijst van het Vlaams Blok zie ik Guido De Grave staan. Is het het geschreven woord of 
het gesproken woord dat telt ? 

De heer Van Vooren 

Het gesproken woord. 

De heer voorzitter 

Wilt u de lijst dan aanpassen, alstublieft ? Eén van de bodes zal u tegemoet komen. 
Zijn er nog kandidaturen ? 

De heer Lockefeer 

Wij hebben de kandidatuur voorgesteld van Stefaan Van Hecke, maar wij trekken die terug. 

De heer voorzitter 

Mag ik ze schrappen ? Goed. Daar is er dus nu een naamsverandering. Wilt u nu eens duidelijk zijn  Wie 
is het dan ? Het is mijnheer Heyndrickx ? Is het zo ? Ja ? Goed. 
Ik stel de volgende werkwijze voor. We gaan eerst stemmen over de voorzitter. Is er een probleem in 
verband met het lidmaatschap gekoppeld aan het voorzitterschap van gedeputeerde Van Der Meiren ? Is 
er iemand die op het gecombineerde voorzitterschap en lidmaatschap van de raad van bestuur van 
mijnheer Van Der Meiren een tegenkandidatuur stelt ? Niemand ? Dus mijnheer Van Der Meiren wordt 
door iedereen aanvaard ? Klopt dat ? Zeer goed. Dus mijnheer Van Der Meiren is voorgedragen als lid 
van de raad van bestuur en is meteen ook voorgedragen als voorzitter. De raad stemt daar duidelijk mee 
in ? De raad stemt daar duidelijk mee in. 
Nu heb ik één kandidatuur te veel na kennisgeving van de houding die de Agalev-groep aanneemt en die 
de verdienstelijke kandidatuur van meester Van Hecke terugtrekt …  

De heer Van Vooren 

Mijnheer de Voorzitter, 
Ik was in de waan dat er een kandidatuur te weinig was. Daarom hebben wij een kandidatuur ingevoerd. 
Wij trekken onze kandidatuur terug. 

De heer voorzitter 

Dan moet ik helemaal niet geheim laten stemmen en ben ik de fracties in dat opzicht erkentelijk. Dan stel 
ik vast dat Van Der Meiren reeds aanvaard is als lid van de raad van bestuur en als voorzitter en dat de 
collega's Blommaert, Bottequin, De Keukelaere, De Vuyst, Van Tittelboom, De Ridder, Abbeloos, Gybels, 
Schreyen, Van Pée, De Loor, Van Hove en Lootens allen verkozen zijn. De raad stemt in ? De raad stemt 
in. 

College van commissarissen : 

1 commissaris-voorzitter 

De heer Beke 

Rudy Corijn. 
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De heer voorzitter 

2 commissarissen 

De heer Lootens 

Mevrouw Van der haeghen. 

De heer Liebaut 

Cindy Franssen. 

De heer voorzitter 

Zijn er andere kandidaturen. Generlei ? De raad stemt in ? De raad stemt in. Dan is Lemberge afgewerkt 
met telkens verkiezing van de leden van de raad van bestuur en van het college van commissarissen en 
met de aanduiding reeds hier ook van de twee voorzitters, gedeputeerde Van Der Meiren, raad van 
bestuur, en collega Corijn, voorzitter van het college van commissarissen. 

13. BLIJDORP III 

Algemene vergadering : 7 effectieve leden 

De heer Beke 

Bart Blommaert, Paul Beeckman en Hilde Bruggeman. 

De heer Liebaut 

Arie Abbeloos en Marc Gybels. 

De heer Lootens 

Peter Hertog en Tom De Dobbelaer. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 7 plaatsvervangers 

De heer Beke 

Frans Van Gaeveren, Luc Maes en Georges Anthuenis. 

De heer Liebaut 

Jean-Pierre Van Der Meiren en Hilaire Liebaut. 

De heer Lootens 

Wilfried Tortelboom en Patrick Jacobs. 
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De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 3 vertegenwoordigers 

De heer Beke 

Hilde Bruggeman. 

De heer Liebaut 

Arie Abbeloos. 

De heer Lootens 

Ivan Verleyen. 

De heer voorzitter 

College van commissarissen : 2 vertegenwoordigers 

De heer Liebaut 

Mevrouw Maria Verheirstraeten. 

De heer Beke 

François De Ridder. 

De heer voorzitter 

Blijdorp III, punt 13, bemerkingen ? Generlei ? Zo zal geschieden. 

14. INZO (in vereffening) 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

Niemand ? Voorlopig laten we dat dan open. 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

Dat laten we voorlopig open. 

Raad van bestuur : 1 vertegenwoordiger 

We laten het voorlopig open. 
We komen daar straks gebeurlijk nog op terug of in de volgende zitting. Ik heb trouwens ook nog bij 
Imewo één open plaats voor de raad van bestuur. 

15. GEMEENTEDIENST VAN BELGIE (in vereffening) 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

Niemand ? De woorden "in vereffening" schrikken af, kennelijk. 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

Raad van bestuur : 1 vertegenwoordiger 
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Voorlopig wordt er vereffend zonder de provincie. 

16. OMOB 

Algemene vergadering : 

Kas "gemeen recht" : 1 effectief lid 

De heer Beke 

Paul Beeckman. 

De heer voorzitter 

Kas "gemeen recht" : 1 plaatsvervanger 

De heer Lootens 

Marc Lootens. 

De heer voorzitter 

Kas "arbeidsongevallen" : 1 effectief lid 

De heer Lootens 

Mevrouw Melissa Van der haeghen. 

De heer voorzitter 

Kas "arbeidsongevallen" : 1 plaatsvervanger. 

Blijft open. 

De heer voorzitter 

Kas "brand" : 1 effectief lid 

De heer Liebaut 

Luc Lampaert. 

De heer voorzitter 

Kas "brand" : 1 plaatsvervanger 

De heer Liebaut 

Mirèse Deckers. 

De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 1 vertegenwoordiger 

De heer Liebaut 

Alexander Vercamer. 
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De heer voorzitter 

OMOB is klaar, denk ik. Alle namen zijn ingevuld, behalve kas "arbeidsongevallen" 1 plaatsvervanger. 
Dat blijft voorlopig open. 

De heer Lootens 

Daarvoor staat Marc Lootens kandidaat. 

De heer voorzitter 

Uw offervaardigheid is spreekwoordelijk, Mijnheer Lootens. 

17. GEMEENTELIJKE HOLDING 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Beke 

Dirk Otte. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Beke 

Rudy Corijn 

De heer voorzitter 

Zo zal geschieden. 

18. VLAAMSE MAATSCHAPPIJ VOOR DE WATERVOORZIENING 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Liebaut 

Luc Lampaert. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Liebaut 

Nicole De Vos. 

De heer voorzitter 

Regionaal comité : 1 effectief lid 

De heer Beke 

Luc Dekimpe. 
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De heer voorzitter 

Regionaal comité : 1 plaatsvervanger 

Blijft voorlopig open. 

Sectorcomité Beveren : 2 vertegenwoordigers 

De heer Beke 

François De Ridder en Luc Maes. 

De heer voorzitter 

Sectorcomité Eeklo : 2 vertegenwoordigers 

De heer Beke 

Cathy De Waele. 

De heer Liebaut 

Geert De Roo. 

De heer voorzitter 

Sectorcomité Lokeren : 2 vertegenwoordigers 

De heer Beke 

Annie Hillebrandt-Van Daele. 

De heer Lootens 

Freddy De Chou. 

De heer voorzitter 

Sectorcomité Ninove : 2 vertegenwoordigers 

De heer Liebaut 

Freddy Van Eeckhout. 

De heer Beke 

Valentine Tas. 

De heer voorzitter 

Punt 18, behalve één plaats, regionaal comité plaatsvervanger, blijft voorlopig open. De griffie noteert ook 
uiteraard, want dit zullen we moeten hernemen. Voor het overige geen bemerkingen ? Akkoord van de 
raad ? Akkoord. 
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19. VLAAMSE LANDMAATSCHAPPIJ 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Liebaut 

Alexander Vercamer. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Liebaut 

Mirèse Deckers. 

De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 2 vertegenwoordigers 

De heer Beke 

Guido De Padt en Valentine Tas. 

De heer voorzitter 

Bemerkingen ? 

De heer Gillis 

Voor de raad van bestuur : de heer Sylvain Lockefeer. 

De heer voorzitter 

Dus voor de raad van bestuur zijn er drie kandidaten voor twee plaatsen. De Padt, Tas en Lockefeer. We 
gaan geheim stemmen. Ik zal telkens vragen om in zo een geval eerst te stemmen over de kandidatuur 
die door de kleinste groep is voorgedragen. Zo is de geest van het reglement, het meest verregaande 
voorstel, zoals het dan heet. Stemt de raad met die werkwijze in ? De raad stemt ermee in. We stemmen 
over de kandidatuur van de heer Lockefeer. 

De heer Beke 

Mijnheer de Voorzitter, 
Bij deze kandidaturen is het zo dat wij een man en een vrouw voordragen omdat het zo werd opgelegd. 
Vandaar die koppeling De Padt - Valentine Tas. 

De heer voorzitter 

Het is zo opgelegd, geloof ik. Dank u, Mijnheer de Fractieleider, voor deze belangrijke toelichting. 
Handhaaft Agalev zijn kandidatuur van de heer Sylvain Lockefeer ? Ja ? Dan stemmen we over de 
kandidatuur. 
Wie voor de kandidatuur van de heer Lockefeer stemt, stemt ja. Wie er tegen stemt, stemt nee en wie 
zich onthoudt, onthoudt zich. 
De vier jongste raadsleden moeten de controle komen doen staande achter het vaste bureau. 
Mevrouw Franssen, de heer Heyerick, de heer Van Hecke en mevrouw De Brandt. 
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We gaan een lange stemming houden. We gaan eerst stemmen over mijnheer Lockefeer. Er wordt nu 
gestemd. De stemming blijft open. De jongsten die dartel en soepel zijn, hollen naar hun plaats en 
stemmen. Men zal de absurdheid hebben die men vraagt. 

Stemming 

De kandidatuur van de heer Lockefeer is niet weerhouden. Vraagt iemand nog de stemming over de 
overblijvende kandidaturen ? Niemand ? Mogen we die als verkozenen beschouwen ? De raad stemt in ? 
Unaniem ? Unaniem. 

20. VVP 

Algemene vergadering : 9 effectieve leden 

Ik luister en we zwijgen, behalve degenen die spreken. 

De heer Beke 

Dirk Otte, François De Ridder, Sabine Claeyssens. 

De heer Liebaut 

Annick Willems, Jef Van Pée. 

De heer Lootens 

Peter Hertog, Melissa Van der haeghen. 

De heer Marginet 

Joris Van Vooren. 

Mevrouw Storms 

Annelies Storms. 

De heer voorzitter 

Ik heb negen effectieve leden. 

Algemene vergadering : 9 plaatsvervangers 

De heer Beke 

Rudy Corijn, Hilde Bruggeman, Annie Bottequin. 

De heer Liebaut 

Freddy Couckuyt, Luc Lampaert. 

De heer Lootens 

Ivan Verleyen, Wilfried Tortelboom. 

De heer Marginet 

Jan De Cuyper. 
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Mevrouw Storms 

Kerste Van Grembergen. 

De heer voorzitter 

De raad van bestuur : 4 vertegenwoordigers, waaronder 2 gedeputeerden 

De heer Beke 

Marc De Buck, Johan Beke. 

De heer Liebaut 

Arie Abbeloos. 

De heer Lootens 

Ivan Verleyen. 

De heer voorzitter 

De VVP lijkt mij volzet. Vraagt iemand de oplezing van de namen ? Niemand. Stemt iedereen in ? De 
raad beslist ? De raad beslist. 

20. CENTRUM VOOR INFORMATICA vzw 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Liebaut 

Nicole De Vos. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Liebaut 

Luc Lampaert. 

De heer voorzitter 

Raad van bestuur : 4 vertegenwoordigers 

De heer Beke 

Frans Van Gaeveren, Sabine Claeyssens. 

De heer Liebaut 

Alexander Vercamer. 

De heer Lootens 

Wilfried Tortelboom. 
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De heer voorzitter 

College van commissarissen : 1 vertegenwoordiger 

De heer Liebaut 

Mario Pauwels. 

De heer voorzitter 

Geen andere kandidaturen ? Aldus beslist ? Aldus beslist. 

22. DE LIJN 

Algemene vergadering : 1 effectief lid 

De heer Lootens 

Ivan Verleyen. 

De heer voorzitter 

Algemene vergadering : 1 plaatsvervanger 

De heer Lootens 

Freddy De Chou. 

De heer voorzitter 

Geen andere kandidaturen ? Geen bezwaar ? Aanvaard. 
Het punt 2, de intercommunale verenigingen, maatschappijen, vzw's, aanduiding of voordracht van 
vertegenwoordigers in diverse organen is behalve de enkele open plaatsen die we genoteerd hebben – 
en waarover we zullen verder zien volgende zitting bijvoorbeeld – afgewerkt. 
Stemt de raad met deze conclusie van de voorzitter in ? De raad stemt in. 

PUNT 3 
STREEKPLATFORMEN : 

vzw STRATEGISCH PLAN GEWEST GENT 

Raad van beheer : 1 vertegenwoordiger 

De heer Lieubaut 

Jef Van Pée. 

De heer voorzitter 

vzw STREEKPLATFORM MEETJESLAND 

Raad van beheer : 1 vertegenwoordiger 

De heer Lootens 

Freddy De Vilder 
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De heer voorzitter  

vzw STRATEGISCH PLAN REGIO DENDERMONDE  

Raad van beheer : 1 vertegenwoordiger 

De heer Lootens 

Ivan Verleyen. 

De heer voorzitter 

vzw STRATEGISCH PLAN ZUID-OOST-VLAANDEREN 

Raad van beheer : 2 vertegenwoordigers 

De heer Liebaut 

Luc Willems. 

De heer Beke 

Guido De Padt. 

De heer voorzitter 

We hebben de namen ? Geen bemerkingen bij punt 3 van de agenda, streekplatformen. Stemt de raad in 
onder de gebruikelijke beschouwingen en conclusies die we hebben gehecht aan deze wijze van 
stemmen, die in essentie een hoffelijkheidswijze van stemmen is, ook tegenover ons zelf. 
Punt 3 is afgewerkt en unaniem beslist. 

PUNT 4 
SCHELDEMONDRAAD : AANDUIDING VAN 3 EFFECTIEVE LEDEN EN 3 PLAATSVERVANGENDE LEDEN 

De heer voorzitter 

Eerst de effectieve leden. Ik luister. 

De heer Beke 

Marc De Buck. 

De heer Liebaut 

Arie Abbeloos. 

De heer Lootens 

Ivan Verleyen. 

De heer voorzitter 

De plaatsvervangers. 

De heer Beke 

Luc Maes. 



DEBATTEN 

26 Provincieraad van 8 november 2000 

De heer Liebaut 

Marc Gybels. 

De heer Lootens 

Freddy De Vilder. 

De heer voorzitter 

Stemt de raad in ? Instemming ? Zo zal geschieden en zo is beslist. 

PUNT 5 
EUREGIO SCHELDEMOND – COMITÉ VAN TOEZICHT : AANDUIDING VAN 1 VERTEGENWOORDIGER 

De heer Beke 

Marc De Buck. 

De heer voorzitter 

Instemming. Bij veronderstelde geheime stemming en bij unanimiteit geen bezwaar ? Geen bezwaar. 

PUNT 6 
NV FLANDERS EXPO : AANDUIDING VAN 2 VERTEGENWOORDIGERS IN DE RAAD VAN BESTUUR, WAARVAN 1 WORDT 
AANGEDUID ALS VERTEGENWOORDIGER IN HET DIRECTIECOMITÉ 

De heer Beke 

Luc Dekimpe, ook als vertegenwoordiger in het directiecomité. 

De heer Liebaut 

Mario Pauwels. 

De heer voorzitter 

Andere kandidaturen ? Generlei ? Instemming van de raad ? Punt 6 is beslist. 

PUNT 7 
VZW EROV 

Algemene vergadering : 13 vertegenwoordigers 

Raad van beheer : 11 vertegenwoordigers (aan te duiden onder de aangeduide vertegenwoordigers in de 
algemene vergadering) 

Een moeilijke oefening nu met 13 vertegenwoordigers. We luisteren. 

De heer Beke 

François De Ridder, Paul Beeckman, Annie Bottequin, Dirk Otte. 
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De heer Liebaut 

Arie Abbeloos, Annick Willems, Jef Van Pée, Luc Lampaert. 

De heer Lootens 

Freddy De Vilder, Peter Hertog en Dirk De Meerleer. 

De heer Beke 

Er is een vergissing gebeurd. Mag ik vragen dat er één plaats voor de VLD wordt opengehouden. 

De heer voorzitter 

U blijft bij degenen die we hebben voorgelezen, maar u vraagt voorbehoud voor één plaats. U wenst 
uitstel om daarover later te beslissen ? Is dat, Mijnheer de Fractieleider, wat u vraagt ? 

De heer Beke 

Ja. 

De heer voorzitter 

Ik zal straks misschien nog eens schorsen want de raad van bestuur zou zo vlug mogelijk moeten 
samenkomen. Ik houd voorlopig de plaats open, maar ik heb dan nog een plaats open. 

De heer Marginet 

Joris Van Vooren. 

De heer Gillis 

Namens Agalev dragen wij Stefaan Van Hecke voor. 

Mevrouw Storms 

Kerste Van Grembergen. 

De heer voorzitter 

Ik stel thans vast dat er 11 leden zijn voorgedragen door de meerderheid. Zo is het toch ? En dan een 
kandidatuur van het Vlaams Blok, een kandidatuur van Agalev en een kandidatuur van de 
VU-ID-vertegenwoordiging. 

De heer Beke 

Ik kan een correctie aanbrengen. Als ik mag herhalen : algemene vergadering, kandidaturen namens de 
VLD : François De Ridder, Paul Beeckman, Bart Blommaert, Annie Bottequin, Dirk Otte. Dus de lege 
plaats is Blommaert. 

De heer voorzitter 

Dan vult u in nu. Dan ziet u af van uw voorbehoud van daarstraks ? 

De heer Beke 

Ja. 
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De heer voorzitter 

De kandidaturen door de meerderheidsgroepen voorgesteld : collega's De Ridder, Beeckman, Bottequin, 
Blommaert, Otte, Abbeloos, Willems, Van Pée, Lampaert, De Vilder, Hertog, De Meerleer. 
Dan heb ik door het Vlaams Blok : Van Vooren. 
Agalev : Van Hecke. 
VU-ID : Van Grembergen. 
We stemmen eerst over de kandidatuur van mevrouw Van Grembergen. Dat is de kleinste groep die 
voordraagt. De vier jongste leden mogen blijven zitten – geleerd door de ervaring – maar zeggen wel 
even dat ze er nog zijn. 

De heer Gillis 

Mijnheer de Voorzitter, een kleine opmerking. 
Het is de goede traditie dat voor Erov alle politieke fracties van de provincieraad daar deel van uitmaken. 
Ik kan mij echt niet voorstellen dat deze meerderheid nu echt zo hongerig zou zijn om echt alles te 
wensen. Ik begrijp dus het aantal voordrachten niet goed. Het is een totale breuk met de traditie die tot 
hiertoe in dit halfrond heeft geheerst. 

De heer Van Vooren 

Mijnheer de Voorzitter, 
Uit een document dat wij gekregen hebben van de deputatie staat duidelijk te lezen : "Luidens artikel 19 
van de statuten van de vzw Erov …  wordt de provincieraad van Oost-Vlaanderen in de algemene 
vergadering en in de raad van beheer vertegenwoordigd door een aantal provincieraadsleden naar rato 
van ten minste één vertegenwoordiger per fractie." 

Mevrouw Storms 

Mijnheer de Voorzitter,  
Ik sluit mij aan bij mij collega's van Agalev en het Vlaams Blok en zou ook willen pleiten dat de fractie 
ruim wordt beschouwd en niet beperkt wordt bekeken als 'erkende fractie'. Dus dat echt alle ideologische 
en filosofische strekkingen daarin vertegenwoordigd zijn, ook de hele kleine fracties. 
Dank u. 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Mijnheer de Voorzitter, 
Ik geef u lezing van artikel 19 van de statuten van Erov. En de statuten zijn de statuten. 
"De vertegenwoordiging van de provincieraad in de algemene vergadering en de raad van beheer zal 
voorgedragen worden door de erkende politieke fracties", dat staat zo in de tekst, Mevrouw, "naar rato 
van ten minste één vertegenwoordiger per fractie." 
Ik heb de berekening bij mij. Dat geeft als uitslag : voor de algemene vergadering 4 zetels voor de VLD, 
voorheen 3, 4 zetels voor de CVP, voorheen 5, 2 zetels voor de SP, voorheen 3, 2 zetels voor het 
Vlaams Blok, voorheen 1, Agalev 1 zetel, voorheen 1, Volksunie geen zetel, voorheen ook geen zetel. 
Tot zover de toepassing van de wiskunde. 

De heer voorzitter 

Ik stel de raad voor het punt 7, vzw Erov, vandaag te beslissen, want ik wens dat de vertegenwoordigers 
kunnen aan het werk gaan in Erov. Ik zal het punt aanhouden voor beraad en eerst verder doen om te 
zien hoever we geraken, en dan schorsen voor beraad. Akkoord ? 

De heer Marginet 

Ik wil dan als tweede kandidaat de heer Guido De Grave voorstellen. 
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De heer voorzitter 

Ik nodig de fracties uit na te denken over de opmerkingen die er zijn gemaakt. In het bijzonder nodig ik de 
fracties uit om na te denken over wat gedeputeerde Sander Vercamer heeft gezegd, waarbij hij een 
afleiding maakte uit wat hij heeft voorgelezen : 4 VLD, 4 CVP, 2 SP, 2 Vlaams Blok, 1 Agalev. 
Ik heb daarmee geen uitdrukking van een mening naar voor gebracht. Ik nodig de raad uit daarover na te 
denken. 
Het punt wordt weerhouden. Het is dus nog niet behandeld. 

PUNT 8 
VZW TOERISME OOST-VLAANDEREN : AANDUIDING VAN TEN MINSTE 2 GEDEPUTEERDEN (WAARVAN 1 HET 
MANDAAT VAN VOORZITTER WAARNEEMT) EN TEN MINSTE 4 RAADSLEDEN IN DE RAAD VAN BEHEER 

De heer Beke 

Guido De Padt, Martine Verhoeve. 

De heer Liebaut 

Arie Abbeloos 

De heer Lootens 

Willy Van Hove. 

De heer Van Vooren 

Werner Marginet. 

Mevrouw Storms 

Kerste Van Grembergen. 

De heer Gillis 

Peter Van Autreve. 

De heer voorzitter 

Ten minste twee gedeputeerden, waarvan één het mandaat van voorzitter waarneemt. Die heb ik niet. Ik 
heb alleen mijnheer De Padt. Wordt voor mijnheer De Padt ook het mandaat van voorzitter voorgesteld ? 

De heer Beke 

Zeker, Mijnheer de Voorzitter. 

De heer voorzitter 

Is er bezwaar over de voordracht van mijnheer De Padt die meteen ook het mandaat van voorzitter zou 
krijgen ? We moeten minstens twee gedeputeerden, hoe dan ook, voorstellen. Geen bezwaar ? Mogen 
we dat als verworven beschouwen ? Dan is mijnheer De Padt reeds aangesteld en meteen ook 
aangesteld als voorzitter. De raad stemt in ? De raad stemt in. 
Ik heb een tweede gedeputeerde nodig. 

De heer Liebaut 

Kunnen we deze zaak niet uitstellen ? 
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De heer voorzitter 

Goed. Maar ik kom niet terug op de aanstelling van mijnheer De Padt. Dat is gebeurd. 
Dan heb ik nog de kandidatuur van collega Verhoeve en dan van collega's Abbeloos, Van Hove, 
Marginet, Van Grembergen en Van Autreve. 
Buiten de reeds aangestelde beheerder en voorzitter, de heer De Padt, wordt het punt weerhouden. 

PUNT 9 
PROVINCIAAL INTERGEMEENTELIJK SAMENWERKINGSVERBAND VOOR DRUGSPREVENTIE IN ZUID-OOST-
VLAANDEREN VZW  

Algemene vergadering : 1 effectief lid en 1 plaatsvervangend lid 

Raad van bestuur : 2 bestuurders, waarvan 1 wordt aangeduid als eerste ondervoorzitter 

De heer Beke 

Bart Blommaert. 

De heer voorzitter 

Plaatsvervangend ? 

Blijft voorlopig open. 

De heer Lootens 

Voor de algemene vergadering dacht ik dat wij iemand moesten aanduiden. 

De heer voorzitter 

Effectief lid Blommaert. Plaatsvervangend ? 

De heer Lootens 

Melissa Van der haeghen. 

De heer voorzitter 

Twee bestuurders in de raad van bestuur. Eén wordt aangeduid als eerste ondervoorzitter. Ik luister. 

De heer Beke 

Bart Blommaert. 

De heer Liebaut 

Jean-Pierre Van Der Meiren. 

De heer voorzitter 

Wie wordt aangeduid als eerste ondervoorzitter ? 

De heer Liebaut 

Jean-Pierre Van Der Meiren. 
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De heer voorzitter 

Aldus mag geschieden ? Punt 9 is beslist. 

PUNT 10 
VZW LOGO – KOEPEL OOST-VLAANDEREN : AANDUIDING VAN 1 VERTEGENWOORDIGER IN DE ALGEMENE 
VERGADERING 

De heer Lootens 

Melissa Van der haeghen. 

De heer voorzitter 

Akkoord ? Akkoord. 

PUNT 11 
HUISVESTINGS- EN KREDIETMAATSCHAPPIJEN : AANDUIDING VAN VERTEGENWOORDIGERS OP DE STATUTAIRE 
VERGADERING EN IN DE RADEN VAN BESTUUR 

Telkens aanduiding van 1 vertegenwoordiger op de statutaire vergadering en 1 vertegenwoordiger in de 
raad van bestuur. 

VLAAMSE HUISVESTINGSMAATSCHAPPIJ 

1. VLAAMSE HUISVESTINGSMAATSCHAPPIJ 

De heer Liebaut 

Algemene vergadering : Alexander Vercamer. 

De heer voorzitter 

Bestuursraad ? Wachten ? Wachten. 

REGIONALE HUISVESTINGSMAATSCHAPPIJEN 

1. DEWACO WERKERSWELZIJN cv 

De heer Beke 

Algemene vergadering : Georges De Langhe. 

De heer Lootens 

Bestuursraad : Dirk De Meerleer. 

2. VEILIG WONEN cv 

De heer Liebaut 

Algemene vergadering : Freddy Van Eeckhout. 

Bestuurder : Eddy Couckuyt. 
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3. ONS ZONNIG HUIS cv 

De heer Beke 

Algemene vergadering : Georges De Langhe 

De heer Liebaut 

Bestuurder : Freddy Van Eeckhout. 

4. HULP IN WONINGNOOD cv 

De heer Beke 

Statutair en bestuur : François De Ridder 

5. GEWESTELIJKE MAATSCHAPPIJ VOOR HUISVESTING cv 

De heer Liebaut 

Statutaire vergadering : Mirèse Deckers. 

De heer Beke 

Bestuurslid : Luc Maes. 

6. DEINSE BOUWMAATSCHAPPIJ cv 

De heer Beke 

Statutair en bestuur : Luc Dekimpe. 

7. DENDERMONDSE VOLKSWONINGEN cv 

De heer Lootens 

Beide functies : Ivan Verleyen. 

8. VOLKSWELZIJN cv 

De heer Lootens 

Statutair : Ivan Verleyen. 

De heer Liebaut 

Bestuurder : Marc Gybels. 

9. GEWESTELIJKE LANDMAATSCHAPPIJ DENDERMONDE cv 

De heer Liebaut 

Statuaire vergadering : Maria Verheirstraeten. 

Raad van bestuur : Arie Abbeloos. 
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10. MEETJESLANDSE BOUWMAATSCHAPPIJ VOOR VOLKSWONINGEN cv 

De heer Beke 

Statutaire vergadering en bestuurder : Cathy De Waele. 

11. DE GENTSE HAARD cv 

De heer Beke 

Statutair en bestuur : Sabine Claeyssens. 

12. VOLKSHAART cv 

De heer Liebaut 

Statutaire vergadering : Jef Van Pée. 

Bestuur : Christianne Schreyen. 

13. DE GENTSE MAATSCHAPPIJ VOOR DE HUISVESTING nv 

De heer Lootens 

Algemene vergadering : Marc Lootens. 

Raad van bestuur : Melissa Van der Haeghen. 

14. DE GOEDE WERKMANSWONING cv 

De heer Lootens 

Algemene vergadering en raad van bestuur : Marc Lootens. 

15. HUISVESTING "GENTBRUGGE-LEDEBERG" cv 

De heer Lootens 

Algemene vergadering : Marc Lootens. 

De heer Liebaut 

Bestuur : Jef Van Pée. 

16. KLEINE LANDEIGENDOM HET VOLK cv 

De heer Liebaut 

Algemene vergadering : Luc Lampaert. 

Raad van bestuur : Alexander Vercamer. 
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17. DE ZONNIGE WOONST cv 

De heer Beke 

Bestuur en statutair : Frans Van Gaeveren. 

18. TUINWIJK cv 

De heer Liebaut 

Bestuurder : Hilaire Liebaut. 

De heer voorzitter 

Statutaire vergadering ? Blijft open. 

19. MERELBEEKSE SOCIALE WONINGEN cv 

De heer Beke 

Beide functies : Luc De Keukelaere. 

20. NINOVE WELZIJN cv 

De heer Beke 

Bestuur en statutair : Rudy Corijn. 

21. SOCIALE HUISVESTINGSMAATSCHAPPIJ VLAAMSE ARDENNEN cv 

De heer Liebaut 

Statutair : Cindy Franssen. 

Bestuurder : Jean-Pierre Van Der Meiren. 

22. SM DE NIEUWE HAARD 

De heer Lootens 

Algemene vergadering : Wilfried Tortelboom. 

De heer Beke 

Bestuurder : Daniël De Vuyst. 

23. GEWESTELIJKE MAATSCHAPPIJ VOOR VOLKSWONINGEN cv 

De heer Liebaut 

Algemene vergadering : Mirèse Deckers. 

Bestuurder : Nicole Van Duyse. 
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24. SINT-NIKLASE MAATSCHAPPIJ VOOR DE HUISVESTING cv 

De heer Beke 

Statutair : François De Ridder. 

De heer Lootens 

Raad van bestuur : Peter Hertog. 

25. WAASSE LANDMAATSCHAPPIJ 

De heer Liebaut 

Statutaire vergadering : Ilse Van Eetvelde. 

De heer Lootens 

Raad van bestuur : Peter Hertog. 

26. BOUWMAATSCHAPPIJ VAN TEMSE 

De heer Lootens 

Algemene vergadering : Tom De Dobbelaer. 

De heer Beke 

Bestuur : Luc Maes. 

27. EIGEN DAK cv 

De heer Beke 

Statutaire vergadering : Paul Beeckman. 

De heer Liebaut 

Bestuurder : Marc Gybels. 

28. GEWESTELIJKE MAATSCHAPPIJ VOOR WONINGBOUW cv 

De heer Liebaut 

Statutair : Maria Verheirstraeten. 

Bestuurder : Willy Van Sande. 

29. GEWESTELIJKE MAATSCHAPPIJ VOOR DE HUISVESTING VAN ZELZATE cv 

De heer Liebaut 

Statutair : Nicole De Vos. 
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De heer Lootens 

Bestuurder : Freddy De Vilder. 

30. NOORD-VLAAMSE HUISVESTINGSMAATSCHAPPIJ cv 

De heer Beke 

Statutair : Dominique Moors-Adriaensen. 

De heer Lootens 

Bestuurder : Freddy De Vilder. 

De heer Beke 

Mijnheer de Voorzitter, 
Bij punt 29, de Gewestelijke Maatschappij voor Zelzate, heb ik op mijn lijst de voordracht staan van 
mevrouw Dominique Moors-Adriaensen. 

De heer voorzitter 

De fractieleiders moeten weten wie ze voordragen. Dus wat is het nu ? 
Punt 29 : houden we het nog even aan ? Of wat doen we ? 

De heer Beke 

Ik stel vast dat ik op mijn lijstje nog twee dergelijke gevallen heb. Ik zou daarover graag overleg plegen 
met mijn SP-collega. 

De heer voorzitter 

Tot punt 28 zijn we in orde ? Geen problemen ? Bij punt 18 hebben we nog een openstaande algemene 
vergadering. Bij 29 is er dus een probleem. Is het zo ? 

De heer Beke 

En ik had ook een vraag bij 14 - dat zal ik ook moeten overleggen – en 7. 

De heer voorzitter 

Mijnheer de Fractieleider, het recht is voor degenen die erop waken. Alles is gestemd tot 28 behalve de 
openstaande plaats Tuinwijk cv. De raad stemt in met het standpunt van de voorzitter ? Punt 18 blijft 
open. De algemene vergadering van punt 11 is ook nog open. 

De heer Beke 

Ik stel een schorsing voor. 

De heer voorzitter 

Neen. Wat is uw probleem nu ? 

De heer Beke 

Ik heb een probleem bij de punten 7, 14 en nu 29. 18 ook. 
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De heer Lootens 

Mijnheer Beke heeft in deze geen gelijk. We hebben tot 14.30 uur zitten wachten op mijnheer Beke. 
Mijnheer de Fractieleider van de CVP was erbij. Er was geen overleg. Dergelijke vergissingen kan men 
niet uitsluiten als men niet bij elkaar komt. Wij houden punt 29 aan. 

De heer voorzitter 

De raad wordt door mij uitgenodigd om de afroeping tot en met punt 28 te aanvaarden. Moet ik daarover 
laten stemmen ? 

De heer Liebaut 

Is het mogelijk – om duidelijkheid te scheppen – de hele serie te hernemen wat de huisvesting betreft ? 

De heer voorzitter 

Laat ons eerst eens kijken voor 31. 

31. ELK ZIJN DAK 

De heer Liebaut 

Bestuurder : Nicole De Vos. 

Statutair : Luc Lampaert. 

De heer voorzitter 

Ik overloop de regionale huisvestingsmaatschappijen. 
Voor de Vlaamse Huisvestingsmaatschappij heb ik de naam van de heer Vercamer voor de statutaire 
vergadering, maar er is nog beraad over de bestuursraad. 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Mijheer de Voorzitter, 
Sinds de publicaties in het Belgisch Staatsblad twee weken geleden zijn we zeker dat we daar geen 
bestuurder voor moeten aanstellen. 

De heer voorzitter 

Dat is dan een zorg minder. Dus we mogen dat schrappen ? De raad stemt daarmee in ? We geloven u 
op uw woord en op uw lectuur van het staatsblad. 
Kijk wat ik nu doe, alleen om de fractieleiders nog te trachten terwille te zijn die niet in orde geraakt zijn 
met de lectuur en ondanks de juistheid van de opmerkingen die de oppositie al gemaakt heeft en nog wil 
maken en ondanks de juistheid van de opmerking van mijnheer Lootens. 
Ik overloop nu. 
Lezing van de lijst tot punt 7. 
Bij punt 7 wordt er voorbehoud gemaakt. Dat blijft open voor beraad. 
Verderzetting lezing van de lijst tot punt 11. 
Ik had niemand voor de statutaire vergadering bij punt 11. Nog niet ? 

De heer Liebaut 

Statutair : Jef Van Pée. 

Verderzetting lezing van de lijst tot punt 14. 
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De heer Beke 

Bij punt 14 had is voor de statutaire vergadering : Martine Verhoeve. 

De heer voorzitter 

En voor het bestuur de heer Lootens. Akkoord, Mijnheer Lootens ? De raad stemt in ? Dus 
Verhoeve - Lootens ? Is het zo ? En dan bij punt 15 : Lootens - Van Pée ? 
Verderzetting lezing van de lijst tot punt 18. 

De heer Beke 

Bij punt 18 heb ik mevrouw Annie Hillebrandt-Van Daele. 

De heer voorzitter 

En mijnheer Liebaut voor het bestuur. 
Verderzetting lezing van de lijst tot punt 29. 

De heer Beke 

Bij punt 29 heb ik voor het bestuur : Dominique Moors-Adriaensen. 

De heer Lootens 

Ik heb op mijn lijst staan : mijnheer De Vilder. 

De heer voorzitter 

29 blijft onbeslist, voor overleg tussen de fractieleiders van de meerderheid. Ze moeten het voorbeeld van 
overleg geven. Herinner u wat mijnheer Lootens gezegd heeft. Ik treed hem bij. Niet altijd. Maar wel nu. 
Verderzetting lezing van de lijst. 
Dus punt 29 blijft open. Ik vraag de instemming van de raad als bevesting voor de hele groep van de 
regionale huisvestingsmaatschappijen, punt 11 van onze agenda, dit onderdeel. Instemming ? 

De heer Van Vooren 

Mijnheer de Voorzitter, ik heb een vraag. 
De stemmingen die we voordien gedaan hebben, voor dat u de rij hebt afgelopen, waren er daar 
foutstemmingen ? 

De heer voorzitter 

Er was geen stemming, Mijnheer de Fractieleider. Nu is de hoffelijkheidsregel dat we vragen of er over 
het geheel een akkoord is, behalve op punt 29. Dus de enige stemming is nu de eindstemming. Als 
iemand de stemming vraagt over het geheel leg ik het geheel bij geheime stemming ter stemming. Wilt U 
dat ? Nu zijn we in het deliberatieve deel. En de vorige stemmingen zijn dus geen stemmingen want er 
zijn eigenlijk alleen hoffelijkheidsafspraken. Ik herhaal dus : regionale huisvestingsmaatschappijen, dit 
onderdeel van het punt van de agenda dat we nu behandelen. Kunnen we het nu, behalve punt 29, 
afsluiten ? 

De heer Lootens 

Na overleg met mijnheer Verleyen en met mijnheer De Vilder blijkt dit een vergissing. Wij gaan naar de 
raad van bestuur van de Noord-Vlaamse Huisvestingsmaatschappij met mijnheer De Vilder en de 
Gewestelijke Maatschappij voor de Huisvesting van Zelzate is aan de VLD toegewezen. 
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De heer voorzitter 

Wat is het dan ? 

De heer Beke 

Ik draag voor punt 29 voor het bestuur Dominique Moors-Adriaensen voor. 

De heer voorzitter 

Dan zijn we rond. En om op de vraag van de fractieleider van het Vlaams Blok precies en duidelijk te 
antwoorden : er is geen stemming. Er is een afspraak die we in het begin hebben gemaakt. Thans zet ik 
ze door en ik vraag over dit onderdeel of iemand de geheime stemming wenst ? Niemand ? Stemt men 
dan in met de thans definitief voorgedragen kandidaten ? Men stemt in. Verzet zich iemand tegen de 
actering dat dit bij unanimiteit en bij geheime stemming is gebeurd bij hoffelijkheidsafspraak en dus 
juridische fictie ? Iedereen akkoord ? Zo geschiedt. 

KREDIETMAATSCHAPPIJEN 

Telkens aanduideing van 1 vertegenwoordiger op de statutaire vergadering. 

1. VOLKSKREDIET DE TOREN nv 

De heer Lootens 

Patrick Jacobs. 

2. ONZE THUIS nv 

De heer Liebaut 

Mirèse Deckers. 

3. EIGEN WOON DOOR ONS LOON nv 

De heer Beke 

Luc Dekimpe. 

4. UW EIGEN HUIS DER VLAANDEREN nv 

De heer Beke 

Martine Verhoeve 

5. GELUK DOOR EIGEN WONING nv 

De heer Liebaut 

Maria Verheirstraeten. 
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6. EIGEN HUIS DER DURMESTREEK nv 

De heer Liebaut 

Ilse Van Eetvelde. 

De heer voorzitter 

Ik heb één naam per zes kredietmaatschappijen. Mag ik dit afwerken ? Akkoord op dezelfde 
hoffelijkheidsafspraak bij fictie van geheime stemming, maar open handelend daarin ? Iedereen 
akkoord ? Iedereen akkoord. 

PUNT 12 
FORUM VOOR MUZIEK, DANS EN BEELDCULTUUR – VLAANDEREN : AANDUIDING VAN 1 VERTEGENWOORDIGER IN 
DE RAAD VAN BEHEER 

De heer Lootens 

Piet Van Eeckhaut. 

De heer voorzitter 

De raad stemt in ? De raad stemt in. 

PUNT 13 
VZW KONINKLIJK BALLET VAN VLAANDEREN : AANDUIDING VAN EEN VERTEGENWOORDIGER IN DE RAAD VAN 
BEHEER 

De heer Liebaut 

Jean-Pierre Van Der Meiren. 

De heer voorzitter 

Akkoord ? Akkoord. 

PUNT 14 
NEDERLANDS TONEEL GENT : AANDUIDING VAN 2 VERTEGENWOORDIGERS IN DE RAAD VAN BEHEER 

De heer Liebaut 

Jean-Pierre Van Der Meiren. 

De heer Lootens 

Marc Lootens. 

De heer voorzitter 

Akkoord ? Akkoord. 
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PUNT 15 
VZW PROVINCIAAL ARCHEOLOGISCH MUSEUM VAN ZUID-OOST-VLAANDEREN – SITE VELZEKE : AANDUIDING 
VAN 11 LEDEN IN DE VZW 

De heer Beke 

Carina Van Tittelboom-Van Cauter, Hilde Eeckhout en Valentine Tas. 

De heer gedeputeerde Van Der Meiren  

Mijnheer de Voorzitter, geen discussie hier. Wat wij hier vandaag moeten doen is de 11 leden in de 
algemene vergadering aanduiden. 

De heer voorzitter 

Het staat er ongeveer zo op. Hier moeten we toch geen onderscheid maken in verband met 
bestuursfuncties ? Dat wordt ginder gedaan toch ? 

De heer Liebaut 

Jean-Pierre Van Der Meiren, Freddy Van Eeckhout en Emiel Otte. 

De heer Lootens 

Freddy De Chou, Jo De Loor. 

De heer Van Vooren 

Nele Jansegers en Carola De Brandt. 

De heer Lockefeer 

Patrick Gillis. 

Mevrouw Storms 

Ik zou er willen voor pleiten om de vorige regeling, waarbij VU een waarnemer had, opnieuw in te voeren. 
Als waarnemer zou ik Kerste Van Grembergen willen voordragen. 

De heer gedeputeerde Van Der Meiren 

Mijnheer de Voorzitter, ik ga weer aansluiten bij de oude traditie dat we rechtstaan als we praten. Ik vind 
het voorstel van mevrouw een terecht voorstel. Wij hebben dat trouwens in de centrale commissie en in 
de eerste commissie van gisteren ook zo gesteld. Het is effectief zo dat wij op de eerste vergadering die 
we zullen houden eigenlijk niet te formalistisch willen doen en meteen ook mevrouw mee uitnodigen als 
waarnemer. Geen enkel probleem. 

De heer voorzitter 

De raad stemt met die regeling in ? Wat het rechtstaand de vergadering toespreken betreft hebt u gelijk, 
maar ik heb de vormvereisten alleen afgeschaft voor dit onheilsvolle punt van het programma om de 
verschillende woordvoerders – de fractieleiders – toe te laten meteen zonder meer de microfoon te 
grijpen. Daarna nemen we weer de oude vormen. Maar het was heel lief van u, Mijnheer Van Der Meiren, 
om recht te staan om die aankondiging te doen. 
De raad stemt in op de 11 voordrachten en op de waarnemende functie van mevrouw Van Grembergen ? 
De raad stemt in. Alzo zal dan geschieden. 
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PUNT 16 
VZW ARCHEOLOGISCHE DIENST WAASLAND : 

De heer Beke 

Luc Maes, Hilde Bruggeman, Annie Hillebrandt-Van Daele. 

De heer Liebaut 

Jean-Pierre Van Der Meiren, Ilse Van Eetvelde. 

De heer Lootens 

Tom De Dobbelaer. 

De heer Van Vooren 

Bruno Stevenheydens. 

De heer Gillis 

Sylvain Lockefeer. 

Mevrouw Storms 

Ik zou hier opnieuw hetzelfde willen vragen : een waarnemende functie voor Kerste Van Grembergen. 

De heer gedeputeerde Van Der Meiren 

Mijnheer de Voorzitter, opnieuw heb ik daar persoonlijk geen problemen mee, maar hier is het een vzw 
waar wij beslissen naast zovele anderen. In deze vzw kunnen wij daarover alleen niet beslissen, maar ik 
wil het wel voorstellen. 

De heer voorzitter 

Wij nemen de namen die voorgedragen zijn als acht vertegenwoordigers aan en we nemen akte van het 
voornemen van de gedeputeerde om samen met de rest van de delegatie te trachten de plaats van 
waarnemer voor mevrouw Van Grembergen vrij te maken. Maar het is inderdaad een andere situatie dan 
de ons veel dichter eigen groep uit het punt 16. 
Onder de acht vertegenwoordigers moeten er nu twee beheerraadsleden worden aangeduid. 

De heer Beke 

Luc Maes. 

De heer Liebaut 

Jean-Pierre Van Der Meiren. 

De heer voorzitter 

Geen bezwaar ? Geen bezwaar. 
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PUNT 17 
VZW MONUMENTENWACHT OOST-VLAANDEREN : AANDUIDING VAN 11 EFFECTIEVE LEDEN EN 1 WAARNEMER IN 
DE ALGEMENE VERGADERING 

De heer Beke 

Dominique Moors-Adriaensen, Daniël De Vuyst, Guido De Padt, Luc Dekimpe. 

De heer Liebaut 

Emiel Otte, Jean-Pierre Van Der Meiren, Luc Lampaert. 

De heer Lootens 

Freddy De Chou, Peter Hertog. 

De heer Van Vooren 

Jan De Cuyper, Marc Joris. 

De heer Lockefeer 

Patrick Gillis. 

De heer voorzitter 

We gaan nog eens kijken. Adriaensen, De Vuyst, De Padt, Dekimpe, Otte, Van Der Meiren, Lampaert, 
De Chou, De Cuyper, Joris. 

De heer Lockefeer 

En Patrick Gillis vanuit Agalev. Ik dacht dat ik wel duidelijk was, daarjuist. 

De heer voorzitter 

Is de kandidatuur van mijnheer Gillis voor het waarnemerschap ? Voor het effectief lid. Dan hebben we er 
één te veel. Beraad. We zien daarna. 

De heer Van Vooren 

Er is terug iemand te veel voorgesteld vanuit de VLD-fractie volgens de documenten die we gekregen 
hebben van de deputatie. 

De heer voorzitter 

Ik weet het. Ik heb dat ook gezien. Dat is juist. 

De heer gedeputeerde Van Der Meiren 

Ik denk dat ik de oplossing heb, Mijnheer de Voorzitter. We zitten dus in een mandatering op basis van 
het Cultuurpact. De verdeling is VLD 3, CVP 3, SP 2, Vlaams Blok 2, Agalev 1. 

De heer voorzitter 

De VLD heeft in die redenering één lid te veel voorgedragen. Komt er een oplossing ? Of moet ik dat punt 
weerhouden. 
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De heer Beke 

Luc Dekimpe trekt zich terug. 

De heer voorzitter 

Nu kunnen we mevrouw Storms als waarnemer benoemen. Dan zijn we door het punt van de 
Monumentenwacht. Akkoord ? Punt 17 is beslist. 

PUNT 18 
OOST-VLAAMSE BESTUURSACADEMIE : AFVAARDIGING VAN EEN LID UIT ELKE POLITIEKE  FRACTIE IN DE 
BESTUURSCOMMISSIE 

De heer Lootens 

Jo De Loor. 

De heer Liebaut 

Alexander Vercamer. 

De heer Beke 

Georges De Langhe. 

De heer Lockefeer 

Stefaan Van Hecke. 

De heer Van Vooren 

Veronica Koekhoven. 

Mevrouw Storms 

Annelies Storms. 

De heer voorzitter 

Elke politieke fractie is er gezegd. 

De heer Beke 

Bij punt 18 dragen wij voor François De Ridder. 

De heer voorzitter 

Ik stel aan de raad voor om, gelet op het feit dat het een eigen Oost-Vlaamse Bestuursacademie, een 
typische eigen instelling van ons is, van de provincie, dat we soeverein zijn, dat we ook niet gebonden 
zijn door een aantal statuten in dat opzicht, meen ik dat in de gedachtengang van één lid uit elke politieke 
fractie, we kunnen aanvaarden dat ook de VU-ID-groep een vertegenwoordiger krijgt. Vraagt men 
daarover beraad ? Stemt men daarover in ? 

De heer Liebaut 

Ik vraag ook de wijziging van Vercamer in Abbeloos. 
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De heer voorzitter 

Ik zou u niet kwalijk kunnen nemen dat u eens een wijziging voorstelt. Dat geldt niet voor alle 
fractieleiders, maar u kan ik dat niet kwalijk nemen. 
Kan de raad instemmen met mijn voorstel om ook de VU-ID-groep een vertegenwoordiging te geven ? Ik 
doe dat omdat ik vind dat het in de geest van de teksten ligt. Akkoord ? Dan allen verkozen zo ? Allen 
verkozen zo. 

PUNT 19 
VZW OOST-VLAAMSE POLITIEACADEMIE : AANDUIDING VAN 2 VERTEGENWOORDIGERS IN DE RAAD VAN BEHEER 

De heer Beke 

Georges De Langhe. 

De heer Liebaut 

Christianne Schreyen. 

De heer gedeputeerde Verleyen 

Ik stelde mij kandidaat omdat één van de vertegenwoordigers een gedeputeerde moet zijn, maar als 
mijnheer De Langhe dat in de toekomst wil doen, voor mij niet gelaten. 

De heer voorzitter 

De Politieacademie in beraad. De fractieleiders moeten hun werk overdoen. 

PUNT 20 
REGIONAAL LANDSCHAP MEETJESLAND 

De heer Beke 

Philippe De Coninck. 

De heer Liebaut 

Annick Willems. 

De heer Lootens 

Freddy De Vilder. 

De heer Lockefeer 

Peter Van Autreve. 

De heer voorzitter 

Ik heb vier namen voor vier effectieve leden. Stemt de raad in ? De raad stemt in. 
Vier plaatsvervangers nu. 

De heer Beke 

Guido De Padt. 
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De heer Liebaut 

Geert De Roo. 

De heer Van Vooren 

Werner Marginet. 

De heer Gillis 

Sylvain Lockefeer. 

De heer voorzitter 

Ik heb terug vier namen. Nu nog twee vertegenwoordigers in de raad van bestuur. 

De heer Lootens 

Freddy De Vilder. 

De heer Beke 

Guido De Padt. 

De heer voorzitter 

De raad stemt in ? De raad stemt in. 

PUNT 21 
REGIONAAL LANDSCHAP VLAAMSE ARDENNEN : 

De heer Liebaut 

Jean-Pierre Van Der Meiren, effectief lid, en Cindy Franssen, plaatsvervangend. 

De heer Beke 

Effectief lid : Dirk Otte. Plaatsvervanger : Hilde Eeckhout. 

De heer voorzitter 

Nu nog de twee leden van de raad van bestuur. 

De heer Beke 

Georges De Langhe. 

De heer Liebaut 

Jean-Pierre Van Der Meiren. 

De heer voorzitter 

Akkoord ? Akkoord. 
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PUNT 22 
CVBA STEENDORP : AANDUIDING VAN EEN VERTEGENWOORDIGER (DE VERTEGENWOORDIGER ZETELT ZOWEL IN 
DE RAAD VAN BESTUUR ALS IN DE ALGEMENE VERGADERING) 

De heer Beke 

Georges De Langhe. 

De heer voorzitter 

Akkoord ? Akkoord. 

PUNT 23 
5B-GEBIED MEETJESLAND : AANDUIDING VAN 5 VERTEGENWOORDIGERS IN HET MANAGEMENTCOMITÉ VAN HET 
UITDOVINGSPROGRAMMA 

De heer Beke 

Marc De Buck, Cathy De Waele. 

De heer Liebaut 

Geert De Roo, Annick Willems. 

De heer Lootens 

Freddy De Vilder. 

De heer Gillis 

Peter Van Autreve. 

De heer voorzitter 

Er is een kandidatuur te veel. Handhaaft u de kandidatuur van Van Autreve ? 

De heer Gillis 

Och neen, laat maar. 

De heer voorzitter 

Dit is heel vriendelijk. Akkoord op de vijf ? Akkoord. 

PUNT 24 
VZW PROVINCIALE BRANDWEERSCHOOL VAN OOST-VLAANDEREN 

De heer Liebaut 

Nicole De Vos, vertegenwoordiger, en plaatsvervanger Geert De Roo 

De heer voorzitter 

Nu twee gedeputeerden waarvan er één aangeduid wordt als ondervoorzitter en gaat naar de raad van 
beheer van de Brandweerschool. 
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De heer Beke 

Marc De Buck. 

De heer Lootens 

Ivan Verleyen, als ondervoorzitter. 

De heer voorzitter 

Stemt de raad in ? De raad stemt in. 

De heer Liebaut 

Bij punt 19 was de kandidatuur van gedeputeerde Verleyen opengebleven. Ik trek de kandidatuur van 
Christianne Schreyen terug. 

De heer voorzitter 

We moeten twee namen hebben. We mogen twee vertegenwoordigers voordragen zonder dat ze 
gedeputeerd moeten zijn. Is het zo ? 

De heer Liebaut 

Dan behouden we de kandidatuur van mevrouw Schreyen. 

De heer Beke 

En ik herhaal Georges De Langhe. 

De heer voorzitter 

Het in beraad van punt 19 is dus opgelost, als de raad instemt. Stemt u in ? Goed. 
Voor ik aan punt 25 begin zie ik twee vingers. Eerst mijnheer Marginet en dan mijnheer Lootens. 

De heer Marginet 

Het is maar een voorstel uiteraard, maar gezien punt 7 in verband met Erov en punt 8 in verband met 
Toerisme Oost-Vlaanderen nog niet duidelijk afgehandeld zijn bij mijn weten en de volgende punten 
duidelijk zaken zijn waarover kan gedebatteerd worden, zou ik voorstellen om die punten eerst af te 
werken. Dank u. 

De heer voorzitter 

Dat is juist. 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Mijnheer de Voorzitter, 
Er is een schema opgemaakt door de directie van Erov die dat heel duidelijk en overzichtelijk heeft 
meegedeeld. In de algemene vergadering zijn er 13 mandaten aan te duiden. Artikel 19 zegt : minstens 
één voor elke erkende politieke fractie. En het spijt mij, maar dat zijn er in onze raad vijf. De overige 
mandaten zijn toe te kennen volgens het stelsel D'Hondt. De VLD zal in die omstandigheden vier 
voordrachten doen, de CVP 4, de SP 2, het Vlaams Blok 2 en Agalev 1; En de statuten zijn de statuten. 
Men kan een poging doen om die statuten te wijzigen, maar vandaag moeten we ze toepassen. 
Wat de raad van bestuur betreft is er evenzeer duidelijkheid, maar daar gaat het niet om 13 mandaten 
maar om 11. Daar geeft de formule die de statuten ons aanreikt 4 mandaten voor de VLD, 3 voor de 
CVP, 2 voor de SP, 1 voor het Vlaams Blok en 1 voor Agalev. 



 DEBATTEN 

Provincieraad van 8 november 2000 49 

Het is in geen enkel van de organisaties die we vandaag besproken hebben zo duidelijk omschreven als 
in de statuten van Erov. Er is, denk ik, voldoende openheid naar de oppositie toe. 
Maar we kunnen van artikel 19 niet afwijken, mevrouw Storms. 

De heer voorzitter 

We gaan naar punt 7 terug. Eerst de 13 vertegenwoordigers van de algemene vergadering. 

De heer Beke 

François De Ridder, Paul Beeckman, Annie Bottequin, Bart Blommaert. 

De heer Liebaut 

Arie Abbeloos, Annick Willems, Jozef Van Pée, Luc Lampaert. 

De heer Lootens 

Hier is de vergissing gebeurd. Op mijn lijst staan er drie, terwijl we er maar twee mogen voordragen. 

De heer voorzitter 

U denkt nu na, Mijnheer Lootens. 

De heer Marginet 

Joris Van Vooren en Guido De Grave. 

De heer Gillis 

Stefaan Van Hecke. 

De heer Lootens 

Wij trekken de kandidatuur van Peter Hertog terug. 

De heer voorzitter 

U zegt dus de twee namen. 

De heer Lootens 

Freddy De Vilder en Dirk De Meerleer. 

De heer voorzitter 

Stemt de raad in met die voordracht globaal. Met andere woorden, de namen die nu genoemd zijn voor 
de algemene vergadering. Vraagt nog iemand het woord ? Stemt men in onder de condities die ik 
hoffelijkheidshalve meermaals heb herhaald ? Ja. 
11 vertegenwoordigers moeten nu worden aangeduid onder de reeds aangeduide in de algemene 
vergadering. 

De heer Beke 

François De Ridder, Paul Beeckman, Annie Bottequin, Bart Blommaert. 



DEBATTEN 

50 Provincieraad van 8 november 2000 

De heer Liebaut 

Arie Abbeloos, Annick Willems, Luc Lampaert. 

De heer Lootens 

Ivan Verleyen en Wilfried Tortelboom. 

De heer voorzitter 

Dat kan dus niet. Pas op : 11 vertegenwoordigers aan te duiden onder de aangeduide 
vertegenwoordigers in de algemene vergadering. Voor de SP las ik de collega's De Vilder en 
De Meerleer. Dus dan moeten die twee ook naar de bestuursraad gaan. Zo wil het de tekst. 

De heer Lootens 

Kunnen we dan in de algemene vergadering mijnheer De Vilder vervangen door mijnheer Verleyen ? 

De heer voorzitter 

En Verleyen en De Meerleer blijven dan in de beide lichamen zetelen. 

De heer Marginet 

Joris Van Vooren. 

De heer voorzitter 

Ik denk dat we dan met de welwillende hulp van iedereen ook door die groep zijn. Vraagt iemand over de 
vzw Erov nog het woord ? Niemand meer ? Stemt de raad in ? De raad stemt in. 
Bij punt 8, wat Toerisme betreft, hebben we reeds de beslissing genomen over mijnheer De Padt. Nu 
moet ik nog één gedeputeerde hebben. Laat ik het punt open ? 

De heer Liebaut 

Wij hebben een oplossing voorzitter : Alexander Vercamer en Arie Abbeloos. Er staat in de tekst 
"minstens". 

De heer voorzitter 

Mijnheer De Padt is reeds verkozen en hij is meteen ook voorzitter. Dan hebben we mijnheer Vercamer 
en dan hebben we mijnheer Abbeloos. Dan had ik nog Van Hove en Verhoeve. Dan heb ik nog ten 
minste één naam nodig. 

De heer Beke 

Georges De Langhe. 

De heer voorzitter 

Ik heb nu een door de meerderheidspartijen voorgedragen groep. Buiten de reeds verkozen voorzitter 
De Padt heb ik gedeputeerde Vercamer en de collega's Abbeloos, Van Hove, Verhoeve en De Langhe. Ik 
zie een paar vingers, want in eerste lezing was mijnheer Marginet voorgesteld, mevrouw 
Van Grembergen en mijnheer Van Autreve. Handhaven de oppositiepartijen die voorstellen ? 

De heer gedeputeerde De Padt 

Er staat wel "ten minste". 
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De heer voorzitter 

U hebt gelijk, Mijnheer de Gedeputeerde. Wij gaan ervan uit dat naast de reeds verkozen gedeputeerde 
De Padt de heer gedeputeerde Vercamer en de collega's Abbeloos, Van Hove, Verhoeve, De Langhe, 
Marginet, Van Grembergen en Van Autreve door de raad kunnen verkozen worden. Instemming ? 
Instemming. Zo zal dan geschieden. 
Dames en Heren, ik wil aan de jongere collega's in het bijzonder zeggen dat deze provincieraad zich ook 
nog met andere dingen bezighoudt dan dit soort zaken en dat dit soort vergaderingen een uiterste 
uitzondering is. Wees dus niet te bedroefd over de kwelling, Jongere Collega's, Nieuwkomers, jong van 
geest en hart, want het is niet gemakkelijk en ik dank al de fractieleiders en al de collega's van de 
minderheid en de meerderheid. 

PUNT 25 
PROVINCIAAL DOMEIN PUYENBROECK : GOEDKEURING VAN HET ONTWERP VOOR DE VERVANGING VAN DE 
SPEELTUIGEN VAN DE KINDERSPEELTUIN 

De heer voorzitter 

Vraagt iemand het woord ? Niemand. 

Stemming 

PUNT 26 
PROVINCIAAL DOMEIN DE GAVERS : GOEDKEURING VAN HET ONTWERP VOOR DE AANLEG VAN EEN VERHARDING 
ROND DE NIEUWE LOODS 

De heer voorzitter 

Vraagt iemand het woord ? Niemand. 

Stemming 

PUNT 27 
TOEPASSING ARTIKEL 73 VAN DE PROVINCIEWET : MACHTIGING VAN DE BESTENDIGE DEPUTATIE TOT HET 
AANKOPEN VAN ONROERENDE GOEDEREN TER VERWEZENLIJKING VAN EEN WACHTBEKKEN LANGSHEEN DE 
MOLENBEEK TE GERAARDSBERGEN 

PUNT 28 
TOEPASSING ARTIKEL 73 VAN DE PROVINCIEWET : PROVINCIALE WEG DENDERMONDE- MECHELEN : MACHTIGING 
VAN DE BESTENDIGE DEPUTATIE TOT HET OPENBAAR VERKOPEN VAN GROND TE BAASRODE 

De heer voorzitter 

Met uw goedkeuring punt 27 en punt 28 samen. Geen bezwaren ? Vraagt iemand het woord ? Niemand. 

Stemming 
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PUNT 29 
PROVINCIEWEG DENDERMONDE-MECHELEN : MACHTIGING VAN DE BESTENDIGE DEPUTATIE TOT HET NEMEN VAN 
DE NODIGE GERECHTELIJKE STAPPEN TEGEN DE NUTSMAATSCHAPPIJEN NAAR AANLEIDING VAN DE 
VERBETERINGSWERKEN 

De heer voorzitter 

Vraagt iemand het woord ? Niemand. Mag ik laten stemmen ? 

Stemming 

PUNT 30 
CAMPUS MERCATOR : GOEDKEURING VAN HET ONTWERP VOOR DE AANLEG VAN EEN RIOLERING VAN DE CAMPUS 
MERCATOR NAAR DE COLLECTOR HENLEYKAAI 

De heer voorzitter 

Vraagt iemand het woord ? Mogen we stemmen ? 

Stemming 

PUNT 31 
SANERINGSWERKEN WATERLOOP NR. 8.010 (VRASENEBEEK) : WACHTBEKKEN TE SINT-NIKLAAS : AKTENEMING 
VAN HET BESLUIT VAN DE BESTENDIGE DEPUTATIE, HOUDENDE GOEDKEURING VAN DE VERREKENING NR. 1 
BETREFFENDE FASE 1 

PUNT 32 
WATERLOOP NR. 7.75 (ZAUBEEK) : GOEDKEURING VAN HET ONTWERP VOOR DE SANERINGSWERKEN TE ZULTE 

PUNT 33 
WATERLOOP 5.001 TE LEBBEKE : GOEDKEURING VAN HET ONTWERP VOOR HET PLAATSEN VAN 
OEVERVERSTERKING 

De heer voorzitter 

Met uw toestemming behandel ik de punten 31, 32 en 33 samen. Geen verzet ?  
Reeds besproken in de commissie, maar het woord is vrij op de drie punten samen. 

De heer Waterschoot 

Mijnheer de Voorzitter, 
Ik heb een vraagje bij de saneringswerken aan de waterloop in de Vrasenebeek voor het wachtbekken te 
Sint-Niklaas. Hieruit blijkt dat het stadsbestuur van Sint-Niklaas nog geen eigenaar is van alle gronden 
rond het bufferbekken. Heeft dat consequenties voor de werken voor de provincie ? 

De heer gedeputeerde Verleyen 

Mijnheer de Voorzitter, dat is nieuw voor mij. De afspraak die wij met de stad Sint-Niklaas hebben 
gemaakt, is dat de stad de gronden onteigent en dat wij de werken uitvoeren. Mogelijks is het de polder, 
waardoor natuurlijk niet van eigenaar moet worden veranderd. In ieder geval heeft dat naar mijn gevoel 
voor het geheel van werken niet direct gevolgen. 
De betaling van de werken, enzoverder, ligt allemaal vast. Wat wij hier goedkeuren is een wijziging of zijn 
meerwerken, maar heeft niks te maken met het eigendomsstatuut.  
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De heer voorzitter 

Dank u, Mijnheer de Gedeputeerde. 
Vraagt nog iemand het woord ? Niemand. Verzet zich iemand tegen één stemming op de drie punten of 
vraagt iemand de afzonderlijke stemming ? 

De heer De Ridder 

Mijnheer de Voorzitter, 
De waterloop in Lebbeke loopt in mijn achtertuin en ik lees hier : "Op de rechteroever zal over een lengte 
van circa 200 meter een groenscherm worden aangeplant zodat er een visuele barrière ontstaat tussen 
het terrein van de schroothandelaar en de woonwijk.". Ik veronderstel dat met die rechteroever bedoeld 
wordt de kant van de woonwijk, want de schroothandelaar heeft een vergunning van de bestendige 
deputatie bekomen, maar die moet zelf een groenscherm aanleggen. Ik hoop dat de provincie zijn 
groenscherm ook niet betaalt. 

De heer voorzitter 

Wat de linkeroever en de rechteroever is, lijkt mij altijd af te hangen van de richting van het water. 
Mijnheer de Gedeputeerde, is het zo niet ? Wilt u nu daar iets over zeggen of zult u zich daarover met het 
achtbaar lid in verbinding stellen ? 

De heer gedeputeerde Verleyen 

Mijnheer de Voorzitter, het dossier ligt daar ter inzage.  

De heer voorzitter 

Gelet op de aard van de vraag is het beter dat het achtbare lid zich met u in verbinding stelt en dat u daar 
eens over spreekt. Akkoord ? 
Mag ik dan laten stemmen op de drie punten samen ? Geen bezwaar ? 

Stemming 

PUNT 34 
INTERPELLATIE VAN DE HEER P. GILLIS : “BEDENKINGEN EN VRAGEN BETREFFENDE DE 5 BRONZEN BEELDEN 
DOOR DE DEPUTATIE AANGEKOCHT MET HET OOG OP PLAATSING BOVENAAN HET PAC” 

De heer voorzitter 

Ondanks het feit dat we laat begonnen zijn, zijn we nog onverwachts vroeg. Ik wijs de fractieleiders en de 
groepen op hun morele en deontologische verplichtingen tegenover personeelsleden. Besloten 
vergadering : belangrijke punten, iedereen moet voor zoveel als het kan blijven. 

De heer Gillis 

Voorzitter, Collega's,  
De anciens in deze raad denken nu natuurlijk "daar gaan we weer", Gillis en de beelden. 

Gelach 

Het is inderdaad een dossier waar ik ± om de 6 maanden op terugkom en door de jaren heen vier 
gedeputeerden op heb versleten, als ik mij die uitdrukking mag veroorloven.  
Na de heer Vallaeys, verantwoordelijk voor het PAC, de heer Van Der Meiren verantwoordelijk voor 
plastische kunst, en de heer De Padt, verantwoordelijk voor patrimonium, is het nu aan de heer Verleyen 
om mij van repliek te dienen op mijn interpellatie.  
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Een interpellatie die ook wat in het verlengde ligt van het introductiemoment voor nieuwe raadsleden dat 
na deze zitting plaats zal vinden. Het zal de nieuwe collega's immers duidelijk worden hoe luchthartig een 
deputatie soms beslissingen neemt, hoe een deputatie soms uit de losse pols iets op de sporen zet.  
Dit dossier start ruim 10 jaar geleden wanneer binnen het provinciebestuur besloten werd om extra 
administratieve ruimte te creëren. Besloten werd tot nieuwbouw van wat nu het PAC aan de Zuid is.  
Na wat discussie heen en weer werd ook een breed samengestelde begeleidings- en adviescommissie 
van provincieraadsleden samengesteld die namens de provincieraad de ontwerpers wat in toom moest 
proberen houden.  
Tijdens de legislatuur 1991-1994 maakte ik deel uit van deze begeleidingscommissie. Jammer genoeg 
net iets te laat om de zaak architectonisch nog te kunnen keren.  
Wel nog op tijd om samen met anderen een aantal voorstellen ter verfraaiing te bespreken.  
Eén van de voorstellen van de ontwerpers was om boven op het gebouw vijf monumentale bronzen 
beelden van drie meter hoogte, elk goed voor 300 à 350 kg brons, te plaatsen. Aangezien de beelden 
boven de provinciale ingang zouden worden gezet, vonden de ontwerpers het normaal dat de beelden 
integraal door de provincie zouden worden betaald.  
Kostprijs van de beelden 750 000 BEF per stuk, totale kostprijs 3 750 000 BEF exclusief btw.  
Voeg daar 6 % btw aan toe en men komt aan 3 975 000 BEF.  
Het zal dan ook niemand in deze raad verbazen dat de begeleidingscommissie, toen in 1994, van mening 
was dat het plaatsen van de beelden, laat staan het integraal betalen ervan door de provincie, niet 
wenselijk was. Ze adviseerden dan ook ongunstig. 
Wel was de begeleidingscommissie bereid om, indien er eventueel voorstellen tot alternatieve 
financiering ter tafel zouden komen, de zaak terug te bekijken.  
Natuurlijk had deze adviesgroep, waar ik onder andere deel van uitmaakte, zich met dit negatief advies 
vergaloppeerd.  
Eén van de gewoonten van dit provinciaal huis bestond en bestaat er immers in dat gewone 
provincieraadsleden, en dat zijn alle niet-gedeputeerden, als ze over één af ander onderwerp een mening 
uitspreken het bijna een vanzelfsprekendheid is voor een deputatie om dan net het tegenovergestelde te 
beslissen. 
Gevolg : de beelden werden na bespreking door de deputatie op 6 oktober 1994, zijnde drie dagen voor 
de verkiezingen, besproken en op 27 oktober 1994, vijf dagen na de eedaflegging van de nieuwe 
deputatie, besteld en de provincie zou alles betalen. In die nog niet zolang vervlogen tijden mochten de 
provincieraadsleden niet beschikken over de agenda deputatie. Niemand wist hier iets van.  
Jaren bleef het rustig.  
Tot opeens drie jaar later bij de tweede begrotingswijziging, die op 11 juni 1997 ter stemming werd 
voorgelegd, een krediet opdook voor aanpassingswerken : beelden voor het PAC.  
Wat bleek, niet alleen waren de beelden tegen het advies van de raadscommissie in besteld, bovendien 
was er een technisch probleempje.  
De kunstenaar, die als opdracht kreeg om vijf beelden van drie meter hoog te maken om op sokkels te 
monteren die zich 20 meter boven straatniveau bevonden, kwam, nadat de beelden af waren, tot de 
ontdekking dat zijn beelden op die sokkels moesten worden gemonteerd die zich 20 meter boven 
straatniveau bevonden en daar waren de beelden niet voor geschikt. 
Wie voor deze vergissing verantwoordelijk was, is mij nooit duidelijk geworden.  
Een bijkomend bedrag van 1 650 000 BEF (exclusief btw) was nodig voor een stabiliteitsstudie door een 
ingenieursbureau, het openzagen van de beelden aan de rugkant, het aanbrengen in de beelden van 
stabiliteitsstructuren en dan het terug dichtlassen en terug herpatineren van de beelden.  
Een aantal Gentenaars, bezorgd over het uitzicht van onze stad, stelde dan ook voor om geen extra geld 
in de beelden te pompen maar ze gewoon op het plein of op een andere locatie in de provincie neer te 
zetten.  
Tijd voor een tweede wetmatigheid in de verhoudingen tussen raad en deputatie : de deputatie op zoek 
naar argumenten waarbij enige creativiteit niet wordt geschuwd.  
Er werd gesteld dat de kunstenaar een schadevergoeding zou kunnen eisen wegens schending van zijn 
artistiek concept indien we afzagen van plaatsing. Er werd gesteld dat de plaatsing verplicht was om in 
orde te zijn met de afgeleverde bouwvergunning, dat de beelden kaderden in de verplichting om kunst te 
integreren in openbare gebouwen, ...  
Na weerlegging van al deze argumenten kon alleen nog de gezagsvraag worden gesteld. Steunt men de 
deputatie, ja af neen ?  
Een stemming hierover in de gecombineerde 1e en 4e commissie gaf in 1997 de deputatie een ruime 
meerderheid en de vier bezorgde Gentenaars konden inpakken met hun alternatieve locatie.  
Besloten werd tot extra investeringen en aanpassingswerken aan de beelden, ook al zou de totale 
factuur, btw inbegrepen, hierdoor oplopen tot 5 971 500 BEF, zijnde 1 194 300 BEF per beeld.  
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Dat was 1997. En weer werd het stil en wie naar deze raad komt en zijn wagen of fiets parkeert aan het 
Zuid zal constateren dat ze er nog altijd niet opstaan, waar ik mij trouwens over verheug. 
Vandaar dat ik om de zes maanden ofwel een interpellatie hield, of een vraag stelde, of het als variapunt 
ter sprake bracht in de eerste commissie. Telkens opnieuw kwam vanwege de deputatie als antwoord dat 
de plaatsing binnen een paar weken mocht worden verwacht, en zo gaat het al jaren door.  
Voorzitter, Collega's,  
Bij de start van een nieuwe legislatuur heeft men de mogelijkheid om onder een aantal oude, 
aanslepende dossiers een streep te trekken. Vandaar dat ik op deze eerste provincieraad dit oude 
dossier, en ik heb er nog een paar in voorraad, onder de aandacht wou brengen. Ik heb dan ook een 
waslijstje concrete vragen. 
- Is de deputatie nog steeds van plan en voornemens om de beelden boven op het PAC te plaatsen of 

denkt men nu aan een alternatieve locatie ? 
- Hoeveel hebben de beelden tot op heden gekost – ik kom tot 1 194 000 BEF per stuk - maar via de 

rekeningen is dit immers niet echt duidelijk te achterhalen. Ik had graag een geactualiseerd cijfer. 
- Mogen de beelden wel op het PAC worden geplaatst, is er een bouwvergunning om deze beelden te 

plaatsen, en zo ja, hoelang is deze vergunning nog geldig ? 
- Om de beelden te kunnen plaatsen is het nodig om een aantal extra uitgaven te doen : een 

hoogtewerker huren, een kraan inschakelen, er zijn nog een aantal werken nodig aan de sokkels, ...  
Reken daar ook de werkuren bij. Heeft de deputatie zicht op het bedrag dat hiervoor supplementair 
moet worden uitgegeven ?  

- Is het zo dat de oude afspraak van 1994 gemaakt met de privaatontwerpers dat zij integraal voor de 
kosten gingen opdraaien en dat zij zich engageerden om de beelden gratis te plaatsen, nog steeds 
geldig is ?  

- Heeft de deputatie er een verklaring voor waarom dit, in wezen zeer eenvoudig dossier, zo tergend 
lang kon en kan aanslepen ?  

Ik dank u. 

De heer voorzitter 

Dank u, Mijnheer Gillis. 
Vraagt nog iemand het woord voor de gedeputeerde antwoordt ? 
Mijnheer Verleyen, laat ik u de vaderlijke raad geven u als vierde in de rij van de gedeputeerden door 
deze beelden niet te laten opjagen. Mijnheer Gillis heeft nog een aantal andere dossiers in petto, we 
zullen dat met uiterst geduld afwachten. Ik zou mij niet opjagen. 

De heer gedeputeerde Verleyen 

Mijnheer de Voorzitter, 
Het is niet de bedoeling om mij, na mijn drie voorgangers, te laten teisteren door die beelden. Het ziet er 
goed uit, maar dat zal waarschijnlijk Mijnheer Gillis bekend in de oren klinken. 
Wat de kostprijs betreft komt mijn rekeningetje ongeveer overeen met datgene wat hij heeft gemaakt, 
ofwel weet hij het beter, ofwel heeft hij een klein beetje te veel gerekend, maar grosso modo is dat de 
prijs. De beelden kosten namelijk 750 000 BEF per stuk + btw of 4 537 500 BEF (de prijs voor de vijf 
beelden). 
De collega heeft dan verwezen naar de stabiliteitsingreep die inderdaad een aardig centje heeft gekost : 
1 092 000 BEF, vermeerderd met btw : 1 321 320 BEF. Dat is de kostprijs tot op vandaag, Voorzitter. Dat 
zal iets minder zijn dan het bedrag dat de collega heeft aangegeven.  
De vraag of de bestendige deputatie nog steeds de intentie heeft om de beelden op het PAC aan te 
brengen. Zoals interpellant het zelf heeft gezegd : "We zijn de nederige dienaars van deze provincieraad 
en zowel de eerste als de vierde commissie heeft ons daar toen met ruime meerderheid opdracht 
gegeven.". Je kan misschien de pijn van sommige Gentenaars ietwat verzachten door lectuur te geven 
van het advies van én het college van burgemeester en schepenen-– die tenslotte ook Gentenaars zijn 
en door een democratische meerderheid verkozen zijn– alsook gesteund door de commissie van 
Landschappen. Cultuur is verhelderend, Voorzitter. 
"Het ontwerp komt de ruimtelijke aanleg van de omgeving ten goede", wordt gesteld. "Er zijn geen 
esthetische of architecturale bezwaren". En de gemachtigde ambtenaar gaat verder : "Alle terzake 
uitgebrachte adviezen zijn gunstig. We verwijzen daarbij naar het advies van de koninklijke commissie 
van monumenten en landschappen." Een gewaardeerde instelling neem ik aan. Waar zouden wij het 
halen om ze te durven tegenspreken, waar zouden wij het gezag daarvoor halen. 
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"Gezien de kunstwerken bovendien zullen bijdragen tot de esthetische vormgeving van het gebouw en 
goed zullen passen in deze grootschalige omgeving, wordt aan de aanvraag een gunstig gevolg 
voorbehouden." Ik ben daardoor platgeslagen, Mijnheer Gillis. Ik ben verplicht én door de raad én door 
alle mogelijke deskundigen om zo vlug mogelijk te proberen om die beelden boven te krijgen. 
De bouwvergunning werd, als ik u kan verlossen, afgeleverd op 7 april 2000. 

De heer voorzitter 

Mijnheer de Gedeputeerde, mag ik u eens onderbreken, u bedoelt toch niet dat u ze op eigen kracht gaat 
naar boven doen ? 

De heer gedeputeerde Verleyen 

Het zal wat zwaar zijn, Voorzitter. 
De bouwvergunning is afgeleverd op 7 april 2000 en zoals alle bouwvergunningen is die een jaar geldig 
en kan die dan nog eens een jaar worden verlengd. U hebt nog tijd tot april 2002 om uw volgende 
interpellatie klaar te maken. 

Gelach 

De waarschijnlijke kostprijs voor de plaatsing zelf zal ook een aardig centje kosten, maar de grote brok is 
125 000 BEF, en dat is de prijs voor een hoogtewerker en 5 assistenten om die spullen boven te krijgen. 
Er is daarbij, daar ben ik het niet helemaal eens met wat u hebt gezegd, een afspraak gemaakt van een 
verdeling 60 % voor de aannemersgroep, 40 % voor het provinciebestuur. Waarschijnlijk verwijst u mij 
naar een mogelijkheid die er was om die beelden daarboven te brengen terwijl men bouwde, want toen 
waren die kranen daar ook aanwezig. Die zijn ondertussen gelukkig weggenomen en er moet een andere 
kraan worden gebracht enzoverder, vandaar die 125 000 BEF. Er zijn trouwens nog een paar andere 
futiliteiten die moeten worden geregeld voor het uitboren, plaatsen van vijzen, moeren, enzoverder, die 
ook nog enige meerwaarde of meerkost gaan geven. De kosten voor de plaatsing zijn nooit voorgesteld 
geweest als te dragen door de ontwerpers, maar men probeert daaromtrent een akkoord te krijgen. 
Onze technische dienst heeft de opdracht gekregen om aan de vertraging te werken. Ik heb een lijstje en 
ik ga u de brief bezorgen. Je gaat daar mooi kunnen aflezen wat er allemaal is gebeurd.  
Een schrijven naar de nv Maes, maar de nv Maes zegt : "Sorry, laat dat een tijd liggen." Daarna : "Sorry 
het is niet voor ons, het is tot de nv Urbis dat ge u moet richten." Men heeft dat gedaan. Er was een 
afspraak gemaakt einde oktober, die is opgezegd de dag voordien of een paar dagen voordien, er is nu 
een nieuwe afspraak gemaakt om uit die kleine bijkomende kosten te geraken. Alles bij mekaar ziet het er 
goed uit. De beelden bevinden zich op de Henleykaai en ook de transportkosten zullen uiteraard, en dat 
is een van de bijkomende kosten, moeten gedragen worden. Het ziet er goed uit, Voorzitter. 
Alles bij mekaar hoop ik dat die vergadering in november doorgaat en dan, het zal misschien niet voor 
nieuwjaar zijn maar allicht voor Pasen, spreken wij daar opnieuw over. 

Gelach 

De heer voorzitter 

Mijnheer de Gedeputeerde, 
Ik dank u zeer. Ik doe een geheugenoefening en tracht mij vruchteloos de namen te herinneren van de 
vier tegenstemmende Gentenaars waarover mijnheer Gillis heeft gesproken. Mevrouw Geirlandt is geen 
lid meer van deze raad, spijtig genoeg. Ik zie dat mijnheer Lootens gevlucht is en er zijn er voor het 
overige nog twee waarvan de interpellant één van de twee is, maar de naam van de vierde kan ik mij niet 
herinneren. 

De heer Gillis 

De vierde persoon was de eminente voorzitter van deze raad. 
Ik ben blij dat gedeputeerde Verleyen ook zo'n luchtig antwoord gaf op mijn tussenkomst. Alleen hoop ik 
dat als het een plaatsing voor rond Pasen is – op Pasen valt er veel uit de lucht, ook dingen die door 
bronzen zaken worden afgesmeten - dat dit met deze beelden niet zal gebeuren. 
Ik dank u. 
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De heer voorzitter 

De discussie is luchtig, maar mocht dat gebeuren dan zou het niet luchtig zijn.  
Is er nog iemand die het woord vraagt op dit punt ? Niemand, dan dank ik zowel de interpellant als de 
gedeputeerde voor de uitstekende gedachtewisseling en we zien dan wel verder. 
Ik herhaal mijn waardering voor de fractieleiders en voor alle leden, in het bijzonder van de oppositie, 
maar ook van de meerderheid voor de hoffelijke manier waarop alweer vandaag is gehandeld. In één van 
de vele dingen die men tijdens een kiesstrijd zegt, heb ik gezegd dat de provincieraad een concilliant 
milieu is, in wezen een verzoenend milieu. Democratie en wederzijdse overeenkomst zijn geen 
tegengestelden en ik ben blij daarmee de openbare zitting te kunnen afsluiten. 

EINDE OPENBARE ZITTING 

 


